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Ruimte voor opmerkingen

1. ik zou het super tof vinden als het stadhuisplein meer groen krijgt, die bomen

met bankjes eromheen die er ooit stonden, kunnen die niet terug komen? het is

gewoon heerlijk om daar lekker op een teras te kunnen gaan zitten in de zon in de

zomer!

2. De fontein moet echt terug komen op het plein

3.Maar kom er ook om te winkelen en af en toe wat te eten.

4. Het moet gezellig worden ingericht qua terrasjes en barretjes. Daarnaast moet

ook het randstadrailstation goed bereikbaar zijn en veiliger. Op het moment is het

niet erg prettig om daar savonds laat rond te lopen.

5. Het centrum is saai en heeft geen sfeer. Wellicht is het mogelijk om de

dorpstraat te betrekken bij t stadshart

6.Wat ik mis op een centraal gelegen plein in Zoetermeer is een fontein.

7. Vapiano

8. Randstad rail station zoooo onveilig nu ook de bloemenkiosk weg is. Als 65

plusser durf ik daar niet op te stappen

9.Mag wat gezelliger worden dan het nu is.

10. Zoals de pleinen in Delft zijn vormgegeven is echt goed! Zelf ben ik

afstuderend student in de opleiding architectuur. Wat ik zie is dat het Stadhuisplein

vaak wordt gebruikt voor ontmoetingen. Met kerst werkte de ijsbaan en de

lichtgevende kerstbal ook goed. Door meer horeca toe te voegen krijgen bewoners

van Zoetermeer de mogelijkheid om elkaar ook in de avond te ontmoeten en er

echt een gezellig plein van te maken.

11. Aantrekkelijk maken houdt voor mij in dat er iets te zien valt. Kan een

kunstenaar die ervaring heeft met het werken van lichtkunstwerken een opdracht

krijgen voor het plein?

12. De randstad rail station moet sowiezo een update krijgen want dit zit er echt niet

uit. En veel licht op donkere plaatsen is altijd handig. Dus indien mogelijk had ik alle

opties aangeklikt.

13. Vooral meer groen en een gezelliger uiterlijk zal het stadhuisplein goed doen!

14. Eigenlijk zou alles frisser en lichter moeten worden. Meer licht in de

randstadrailtunnel, opknappen van de panden en straatmeubilair en meer groen op

het plein!

15.Maak er een knus plein van...ik denk aan de dorpspleinen in

Frankrijk..ontmoetingen tussen oud en jong.Een oude boom in het

midden..plantenbanken..vaste stoelen en banken.Evt fonteintje.

16. Plateaus weg en een plein maken voor grote en kleine gezellige evenementen

waar iedereen plezier aan beleeft

17. Er moet méér vrolijkheid komen, kleurige bloembakken enz.,

18. Een muziektent of overdekt podium zou een welkome aanvulling zijn...

19. De terrasen worden te groot

20.Maar extra groen icm wat bankjes zou ook leuk zijn. Een soort picnickplaats

waar je het ijsje lekker kunt opeten in 't zonnetje.

21. Diverser aanbod, mogelijkheden creëren voor kleine en lokale ondernemers ipv

meer franchises of meer horeca van dezelfde onderneming. Dit zal de omgeving

van het stadhuis aantrekkelijker maken en Zoetermeer meer identiteit geven.

22. Halte Stadhuis is een ongezellig, viezige halte. 's Avonds voelt het onveilig aan

23.Meer cafeetjes en uitgaansgelegenheden op het plein zodat het Savonds

gezelliger is voor jong en oud. Het moet een beetje gaan lijken op het grote plein in

denhaag waar millers.

24. Een vast podium op het plein lijkt mij een geweldige invulling

25. Haal de totaal niet praktische verhoging met ongelijke tegels weg.

26. Heb me altijd al afgevraagd waarom er geen liften zijn en 's avonds moet ik

omlopen via de parkeerplaats omdat het winkelcentrum gesloten is.

27. Deze enquête heeft geen zin als er niets mee wordt gedaan en er weer een

miskleun van een dure architect wordt gemaakt.

28. Bovengronds graag een GEZELLIGE uitstraling, en geen verkapt stationnetje.

Doe dat achter het stadhuis of eronder....

29. Ik vind het rekening gehouden moet worden met startende ondernemers bv met

goedkope popup winkels (niet meer dan € 250 per maand), dit is beter dan dat het

er in Stadshart meer dan de helft van de winkels leeg staan en daardoor weinig

mensen trekt naar het Stadshart.

30. Pak de gevels van de gebouwen aan op het plein, zo lelijk allemaal, straalt

alleen maar grauw uit..

31. Niet nog meer horeca en winkels. Er staat al te veel leeg.

32. Het moet blijven zoals het nu is

33.Misschien een combinatie van horeca en veiligheid. Horeca is een belangrijk

onderdeel maar ook de veiligheid van de rr

34.Goed dat deze enquete gehouden wordt. Ik zag al veel goede suggesties in de

reacties op Facebook.

35. Vind het nu saai, en als dit plein gezelliger wordt, wordt het automatisch drukker.

Is tevens het station ook veiliger

36. Niet alleen commerciële zitplaatsen, maar ook openbare zitgelegenheden om

o.a. een ijsje te nuttigen of als ontmoetingsplek.

37. Ik vind wel dat er wat meer kleur mag komen en extra winkels of zoiets. Er

mogen wel 'goed werkende' liften komen, niet stinkende half werkende liften zoals

bij de halte palenstein.

38.Graag wat meer stapgelegenheid. Meer kroegjes / vrij in te lopen barren en een

algehele gezellige optuiging zorgen voor een sfeervollere en meer vitale stad. Door

de goede verbinding met DenHaag moet je ergens concurreren om ook wat volk

hier te houden.

39. Ik vind het stadhuisplein uitermate geschikt als ontmoetingsplek met veel

horeca en gezellige terrassen. Het nodige groen mag daarin zeker niet ontbreken.

40. Ik zou graag meer uitgaande gelegenheden willen zien. Er geen in zoetermeer

weinig aanbod tot het avond stappen. Een kroegje is er maar een leuke discotheek

missen we in zoetermeer. Stadhuisplein zou de ideale plek hiervoor zijn.. Zo hoor ik

veel mensen hierover klagen. Vele zoetermeerders gaan naar denhaag of rotterdam

dit is zonde voor de inkomsten van zmeer.

41. Renovatie van die lelijke kantoorgebouwen eromheen zou ook helpen..

42. Het stadsplein is gezellig maar de opstapjes zijn gevaarlijk en mensen vallen of

verstappen zich. Ik denk dat het plein beter vlak kan zijn.

43. Uitgaans gelegenheden voor de jongeren gebouwen op het stadhuis plein

bekleden leeg stand verminderen
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44. Heb bij de eerste vraag voor antwoord 1 gekozen maar vindt veilige open en

directe verbinding naar randstad rail halte ook enorm belangrijk De randstad rail

halte voelt nu zeer onveilig en onprettig aan

45. De saaie gebouwen bekleden op het stadhuisplein en een mooi teras er van

maken en de leegstand invullen

46. Het centrum mist een stukje gezelligheid. Daarom is het stadhuisplein zo leuk

met terrasjes! Dit moet zeker zo blijven! En mag nog meer worden uitgebreid!

47.Wat mooie bloembakken terug zou gezellig zijn !

48. Haal aub die vreselijke stenen verhoging weg

49.Meer groen zou mooi zijn

50.Opgegroeid. Het imago van Zoetermeer is suf. Er zit weinig tot geen karakter in.

Helaas.

51. Juist op het stadhuisplein zou het perfect zijn als er omheen allemaal horeca

gelegenheden zouden komen ook eventueel wat meer uitgaans plekjes aangezien

we nu alleen nog maar clooneys, vrienden of spetters hebben. Dat zou natuurlijk

super zijn als we een heel plein vol tentjes zouden hebben met enorm veel sfeer.

52.Meer kleine winkels Ook een openbaren toilet zou handig zijn is er niet in

zoetermeer i het stadshart???

53. Vooral mooie groene bomen zal meer sfeer geven aan het plein. De horeca

zorgt wel voor gezellige terrasjes. Zo'n plein mis ik echt in Zoetermeer!

54.Gemeente doet veel voor haar inwoners. Ik ken heel veel mensen buiten

Zoetermeer. En unaniem zegt men dat het ontbreekt aan sfeer. Het is praktisch,

maar totaal geen sfeer. Meerdere groenstroken met echt goeie bomen en gezellige

gevels! Waterpartijen, denk aan Leiden, Amsterdam of Utrecht. Maak het oud en

hip tegelijk. Een formule als de Markthal, meer hospitality, gastvrijheid. Maak een

grote horeca straat achter waar de It's zat. Hoe leuk bij dat park. Denk aan de Korte

Put straat in Den Bosch. Supergezellig. Zo wordt het stadshart ook in de avonden

aantrekkelijk. De gebouwen rondom het plein aantrekkelijker maken. Met

(dakterrassen) goeie wijnbars en veel start up bedrijven. Ik kom graagbrainstormen!

:-) met mijn SAIL AMSTERDAM ervaring kan ik best wat hospitalitytips geven :)

55. Vreselijk zicht met al dat natuursteen. Platgooien en groen plaatsen!

56.Meer groen op het plein en zorg voor gezellige gevels. Vind het nu erg

onpersoonlijk

57.Meer groen, meer kunst, meer kleur, meer voor jongeren!

58. Ik vind dat er veel meer groen mag komen!

59.Meer kroegen, barren en clubs

60. niet van toepassing

61. Het plein is de plek voor een gezellig samenzijn en zou leuk zijn als het zo blijft

of zelfs nog gezelliger wordt!

62. Bomen mis ik al jaren.. nu is het zo open!

63.Gezellig terrasjes mag blijven

64. Veel groen en horeca nodig. Gevels gebouwen mooi beschilderen.

65. Het mooiste vind ik een combinatie van de 3 keuzes bij vraag 1. Maar maak er

iig een gezellig plein van met horeca en ook groen.

66. Van het Stadhuisplein een groot zonnig terras maken zou het beste scenario zijn.

Schaduwplekken weg halen en één geheel maken met de doorgang naar de

Dorpsstraat

67. Speelgelegenheid op het plein wanneer je aks ouders op het plein zit te genieten

van een hapje/drankje ontbreekt.

68. De flying grass carpet van Hunk design zou geweldig zijn op het stadhuisplein

69. Het plein moet veel levendiger worden en een minder saai uiterlijk krijgen.

70. Begin bij het begin.maak het station lichter en fleurig.maal verbinding tussen

dorpsstraat markt en stadshart .zodat je bij mooi weer overal leuke terrassen en

sport en muziek creëert Maak het plein ook fleurig mooie graffiti op die grauwe

gebouwen. Banken en zitjes waar je ook kan zitten als je niet op een betaald terras

wil zitten. En veel groen En ja stadswachten om degene die de boel willen vernielen

in de kraag te pakken  

71. Zou die ongelijke leisteen weghalen. Het is onvriendelijk en loopt/danst met

evenementen op het plein beroerd. En maak het gelijkvloers en niet verhoogd.

72. Plein is de plek om het bruisend hart van onze stad te zijn.

73. Het stadhuis plein moet 1 geheel worden met de halte van de rsr.

74. Zomers een Beach aanleggen met beachvolleybal veld!

75.Gezelligheid / sfeer prioriteit. Zoetermeer slaapstad moet echt veranderen

76. Dat ik meer winkel dan horeca bezoek in stadwaarts is omdat er niks te doen

is...live muziek en meer bv variatie..svp (Een snack bar en puberdisco is geen

horeca.)

77.Meer groen! Dat oogt meteen veel gezelliger! Stel je voor: hoogzomer, de

bomen op het stadhuisplein op hun groenst, mensen die onder genot van een

drankje in de schaduw van de bladeren wat beschutting van de zon zoeken.

Perfecter kan toch niet?

78. Ik ben oud bewoner en mijn man oudzoetermeerder we bezoeken nog regelmatig

het stadshart voor winkelen en de markt. Dus dat mag wat sfeer voller

79.Meer groen inbrengen op het stadhuisplein door middel van platanen.

80. transparante en open omgeving, verbinding tussen horeca een openbaar

vervoer. maak deze twee functies leidend in ontwerp

81. Veel horeca (incl. terras), meer zon op 't plein, gevels opleuken, bankjes, groen,

connectie naar de markt, ook bij de markt meer horeca en gebruik maken van het

groen! Wellicht bij de markt een leuke speeltuin voor kinderen incl horeca (bv

theehuis, pannenkoeken etc.)

82. Doe wat leuks met de kale gevels waar je tegen aan kijkt zoalse groene

begroeiing tegen de gevels maakt het er een stuk gezelliger en groener

83.Goede aantrekkelijke winkel en horeca verbinding maken met dorpsstraat tot

een geheel.

84.Groen hoeft niet zo. Maar het gaat om kwaliteit en origineliteit. Zoetermeer moet

een echte stad worden zodat je niet meer naar denhaag moet voor kwaliteit stappen

85. Alleen voorzieningen met ruime openingstijden, zodat er altijd wat te doen is.

Andere architectuur omgevende gebouwen. Groot landmark creëren (iets

bewegends, verlicht object) Grote bomen (sfeer olv plein Maastricht) Overdekte

gedeelten creeren Gelijkvloers maken Kinderspeel gelegenheid

86.Graag meer " groen" op het Stadhuisplein en niet alleen in de zomer bakken met

zomerbloeiers. Er zijn ook coniferen en planten die in de winter groen blijven.

87. Het randstadrailstation is al jaren aan vervanging of renovatie toe. Het is er

donker en vies en geeft een onveilig gevoel in de avond door hangjongeren en

zwervers. Betere verlichting en toegankelijkheid kunnen het station een oppepper

geven. Ook zou een openbaar toilet in de buurt misschien helpen tegen de

stankoverlast.
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88. De gemeente moet meer geld steken in het open houden van winkels in het

stadshart. Het is TE triest dat er zoveel leeg staat.

89. Vapiano!!!!

90. De RandstadRail moet wel gecombineerd worden met een horecaplein. De

ingangen naar de RandstadRailhalte zijn nu ook niet meer modern en passen niet

meer in het huidige straatbeeld.

91. Aangepaste gevels grenzend aan het stadhuisplein zouden de sfeer al veel

kunnen verbeteren. Zo zouden de gevels een wat meer klassiekere uitstraling

kunnen krijgen door er bijvoorbeeld 'ouderwetse' trapjesgevels van te maken. Dan

ben je die afschuwelijke jaren 70/80 uitstraling kwijt. Combineren hypermodern met

klassiek/oud Hollands

92. Zorg er voor dat in het Stadshart weinig tot geen leegstand is.

93.Misschien ook het andere plein (marktplein ) erbij betrekken . Rond de $Dobbe

94. veiligheid voorop maar ook een mooie gelegenheid om te kunnen uitgaan eten

of een borrel te nemen

95. Neem voorbeeld aan andere steden en maak nou eens een leuk centrum plein,

wat in de zomer terras is en in de winter schaatsbaan en kerstmarkt ( Venlo,

Nijmegen, Valkenburg enz.)

96.Graag een plein zonder verhoging. Niet zoals nu met die verhoging. Erg

onhandig.

97. In heel Zoetermeer is er geen gezellig plein met terrasjes en leuke eettentjes,

waar voor iedereen wat te vinden is, van goedkope tot dure tentjes. Het

stadhuisllein zou hiervoor een goede plek kunnen zijn. Het is dan wel gezellig als er

alleen maar horeca is en geen bedrijven. Meer zon endus lagere gebouwen zouden

hier wel aan bijdragen.

98.Meer groen, minder grijs. Misschien een paar gezellige lantarenpalen en zitjes,

zodat je niet op een terras hoeft te gaan zitten.

99. Te veel leegstand. De een na de ander gaat failliet.

100. Het zou fijn zijn dat het centrum toegankelijker wordt voor mensen met een

kleine portemonnee. En lelijke gebouwen voorzien worden van kunst op de gevels

of iets dergelijks

101. wat meer groen geeft veel meer gezelligheid.

102. Zoetermeer heeft het altijd net niet, het stadhuisplein zou het centrum moeten

zijn met een plein met sfeervolle gezelligheid, bomen, lichtjes, terrasjes, zitplaatsen,

geldt ook voor marktplein.

103. De zitjes behoren dan niet bij een cafe of zo iets maar zijn openbaar,

toegankelijkheid naar en van sprinterstation en markt is veilig en goed doorloopbaar

AUB

104.Geef het plein ook iets voor de kleintjes onder ons. Zodat de jonge gezinnen

met een gerust hart kunnen genieten van een terrasbezoekje

105.Meer discotheken Stelt weinig voor in zoetermeer

106. Stadhuisplein benutten als centrale ontmoetingsplaats van Zoetermeer.

107. Ik betwijfel of het noodzakelijk is het stadhuisplein opnieuw aan te passen. Bij

een eventuele verbouwing van het gemeente huis zou het natuurlijk wel passen.

108.meer studentenwoningen

109. Het stadhuisplein met horeca en mooie route naar de winkels is prima zo. Het

direct koppelen aan het OV maakt het minder aantrekkelijk.

110. Ipv bibliotheek, Hypotheker allemaal horeca plaatsen

111. Een idee is een foodcourt of markthal achtige functie te maken waar ook

kleinere lokale ondernemers in aanvulling op de grotere horeca terecht kan. M.i kan

dit ook een publiekstrekker zijn voor het stadshart.

112. Als het stadhuisplein wordt verbonden met de randstadrail krijgt het meer een

idee van ren station en niet van 'de' plek met het stadhuis.

113. Bij de eerste vraag vind ik keuze 1 ook van belang, meer nog groen en

openbare zitjes, de terrasjes zijn ook ok maar is wel weer commercieel, van minder

belang daar er straks bij het nieuw te bouwen deel daar vast ook wel ruimte voor is.

Een toevoeging voor mijn keuze 2, betere toegang tot de tram, op de meeste

stations is dat nu wel goed maar juist bij deze halte is dit minder, als je niet zo goed

de trap op kan moet je wel een flinke omweg maken om boven of beneden te

komen zeker als je aan de kant van het stadhuis moet opstappen.

114. Het zou leuk zijn als het plein een leukere plek wordt om een drankje te doen.

Een bibliotheek is echt zonde van de ruimte op zo'n leuke locatie, daar kan volgens

mij beter een horeca gelegenheid.

115. Het zou leuk zijn als er zowel groen als verbinding met de randstad rail

gerealiseerd zou kunnen worden.

116. Stashuis ergens heen waar het bereikbaar is met goede vrije

parkeergelegenheid. Grootste gedeekte wordt nu toch al niet gebruikt. Leuk het op

met wat bomen en planten. Verlaag de huren, zodat het aantrekkelijk wordt om er

iets te starten. Hele stadshart, woonhart ( grootste misser aller tijden)dorpsstraat

kunnen wel een oppepper gebruiken, maar wie gaan dat betalen. Wij, mensen, we

betalen ons al blauw. Willen jullie dat?

117. De gebouwen rondom het plein zijn erg lelijk. Voorstel: knap deze op dmv

façades in een bepaald thema (bijv. grachtenpanden) om meer sfeer te krijgen.

Plein is verder uitstekend.

118. Het is niet fijn om bij randstadrail halte stadhuisplein alleen te staan. Het is erg

vies, donker en het geeft geen veilig gevoel!

119. Laat verandering vooral veilig en functioneel zijn. Dus van alles wat.

120. Idee van licht en veilig station is goed, maar graag andere oplossing ipv het

doorsnijden van het horecaplein. Dat gaat mi ten koste van de rust en gezelligheid

van de horecabezoekers op het plein

121. Lelijke, shabby gebouwen om het plein! Troosteloos!

122. Het belangrijkste is een goede sfeer te creeren.

123. Stadhuisplein mag meer aangekleed worden qua gezelligheid. Meer horeca.

124.Meer groen, plantenbakken en die nare tegels en verhoging weghalen

125.Weinig uitgaans plekken.zal goed zijn als er wat meer bij komt.

126.Maak het leefbaar en gezellig en behoudt deze ruimte als ontmoetingsruimte.

127. De gebouwen op het stadhuisplein, met name het stadhuis, zorgen ervoor dat

je op het terras minder lang van de zon kan genieten.

128. Een combinatie van de eerste 3 keuzes geniet mijn voorkeur!!

129. Het lijkt mij verstandig om met een sterke cohesie tussen de horeca en het

plein te hebben. Het gaat niet om hoe fancy het is maar om gezelligheid.

Afgestemd op nederlands klimaat.

130. Lekker houden zo, met ook altijd nog plek voor optredens!!!!
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131.Meer groen, meer zon, die gebouwen zijn inderdaad ook wel erg grauw.

Misschien is een leer kijken wat er ook voor kinderen kan worden gedaan misschien

een kleine speeltuin. Maar zeker meer ruimte creëren voor terras zou geen

overbodige luxe zijn. Nu zit iedereen zo hutje mutje met mooi weer.

132. Het zou leuk zijn als er wat speelgelegenheden komt net als vroeger achter de

mac donalds.

133.maak het overzichtelijk, groen en au niet te veel hoge gebouwen er omheen.

134. Het plein is nu onderdeel van de horeca. Gewoon even zitten kan niet. Het

plein moet voor iedereen zijn en toegankelijk ook voor minder validen.

135. Het moet mogelijk zijn om niet al te duur sfeer te creeren. Bijvoorbeeld door de

muur van het stadhuis/bibliotheek n groenmuur te maken. En de huren moeten

inderdaad omlaag in stadshart zo dat er meer ruimte komt voor boutiques. En

plaats dat outlet center aub in de leegstaande passage. Laten we een flexibele

gemeente zijn maar dingen mogelijk zijn. Dat is fijn wonen. Oh en een indoor

speeltuin zoals bij de ikea lijkt me ook n goed idee dan hebben ouders meer tijd om

te winkelen en dus geld uit te geven.

136. Hoogteverschil weg, terrassen en bomen.

137. Stadshart verbinden met de Dorpstraat zodat het één geheel wordt met winkels

, terrassen en woongelegenheid. Wees de concurrentie vóór van het nieuwe

Leidschenhage en daardoor wegtrekkend publiek en ondernemers.

138. Er mag daar wel iets meer groen komen

139. Zorg dat er voldoende zon op het plein komt en dit onder de horeca evenredig

verdeeld wordt.

140. Bij evenementen zoals bijvoorbeeld 5 mei een groot tv scherm plaatsen zodat

we op het stadhuisplein ook mee kunnen genieten.

141. Er zijn meer terrasjes nodig in Zoetermeer!

142. De halte zou vrolijker en opener aangekleed kunnen worden. Nu is het zo

donker en bedrukkend.

143.Momenteel is het, vind ik, niet een uitnodigende plek om te gaan zitten.

Aangezien dat deel het horica gebied is, zal dat anders moeten lijkt me.

144.Misschien eens een idee om eerst te zorgen dat het stadshart weer gevuld is

met winkels.. Het staat voor een deel leeg nu. Het gedeelte waar de daka zat bijv

staat nu al jaren leeg. Zorg eerst eens dat het weer een aantrekkelijk centrum wordt

voordat er weer vanalles aan de horeca gedaan wordt. Als er verder niks te beleven

is dan is het ook onzin om dat aan te pakken want dan komt er nog niemand.

145.Mooi middelpunt voor terrassen en horeca. Graag meer groen voor de

gezelligheid.

146. Het zou gezelliger moeten worden, haal de gebouwen weg zodat er meer

zonlicht op schijnt en het ook gezelliger wordt. Ook kun je in het oude vd pand een

outlet centre maken, trekt mensen vanbuiten de stad 

147.Meer horeca gelegenheden en meer winkels moeten Zoetermeer stad

bruisender maken. Daarbij valt ook dat de halte stadhuis veiliger mag worden.

148. Haal die vreselijke verhoging weg, en zorg voor meer terrasjes.

149. De gebouwen op het stadhuisplein zijn niet mooi/gezellig om naar te kijken aan

de buitenkant. Wanneer er iets aan de invulling van het plein gedaan gaat worden

denk ik dat dit ook meegenomen moet worden in de plannen.

150. Er moet wel meer kleur komen want t heeft nu totaal geen uitstraling !!!

Bijvoorbeeld alles een felle groene kleur (want we zijn toch t groene hart ???

151. Tips: Gelegenheid voor kinderen om te spelen, meer groen, minder schaduw.

152.Meer sfeer, warmte en harmonie. Een verbinding naar de Dorpstraat, het

authentieke hart van Zoetermeer. Kleurige gevels als sfspiegrling van de kleurijke

samenleving. Een balans tussen oud (dorpstraat) en nieuw/jong (stadhart). Meer

groen omdat een hart zuurstof nodig heeft. Niet alleen commercie maar ook ruimte

voor vrijblijvende en gratis bezoekjes.

153.Wat meer uitgaansgelegenheden

154. Haal alsjeblieft de ophoging met leisteen weg. En plant erwat groen tussen de

terrassen.

155. Er moet meer zonlicht komen, het stadhuis en de bibliotheek houden zo veel

licht tegen van het plein.

156.Meer horeca! Bibliotheek en andere niet horecagerelateerde bedrijven naar een

andere locatie

157. Het moet mooier worden

158. Alles is goed zolang er maar genoeg groen te zien is! ;)

159.Meer groen en weg met die onhandige verhoging. Bloemen en een wat

zuidfranse sfeer creeren. Toegankelijkheid naar station is ook belamgrijk. Maar

vooral niet dat betonnerig moderne model zg futuristisch. Dat ia alleen leuk voor de

moderne ontwerper.

160. Voor de kinderen: Vaste en lekker groot speelterrein, net als de glijbaan die ooit

achter de mac stond. Voor de jeugd: Leuke bar/bruin cafe voor in de zomer maand

lekker terras en savonds borrelen (verlaagd de hangjongeren) Voor de oudere: Een

goed gerenomeerd restaurant maken met hogere ambiance. Maak in de

tussenstraat van stadhuisplein naar marktplein een vaste winkel straat en betrek de

dobbeplas bij het stadhuis plein.

161.Groene decoratie, vernieuwd stadhuis en Zoetermeer ziet er als herboren uit!

162.Maak er een groot plein van zonder de verhogingen. Maken het on- gezellig .

Veel trassen zorgen voor meer gezellig heid en een ontmoetingsplaats die

uitnodingd voor een hapje en een drankje.

163. Stadhuisplein moet meer sfeer krijgen, zoals het Plein in den haag

164. (professionele) straatmuziek zou niet gek ziin. Zoetermeer barst van goed

talent. Zie Covent Garden Londen; dat moet in Zoetermeer ook kunnen lukken!

165. Veiligheid en overzichteljkheid voorop.

166. Zo verschrikkelijk ongezellig het stadhuisplein geen plantenbakken geen

muziek kortom geen sfeer

167.Warm en toegankelijk moet het worden, ook de toegang naar de randstadrail

168.Mag meer leuke winkles bij koken en en veel gezelliger worden meer voor 25+

169. Horeca op het plein is al verbeterd, maar het geheel mist sfeer en groen.

Daarnaast erg jammer dat het gemeentehuis het licht/de zon soms weghoudt van

het plein. Een hippe, drukbezochte keten zou misschien het plein kunnen

stimuleren, bijvoorbeeld Vapiano. Nu zitten succesvolle tenten nogal verspreid over

de stad (yuniku, shabu shabu) wat jammer is voor het plein

170.Groen is belangrijk in de stad. Aan de grijze uitstraling kan iets gedaan worden.

Het mag iets authentieker worden. Meer kleur. Meer gezelligheid. Meer kans voor

ondernemers. Huurprijzen omlaag. Betere verbinding met Markt en Dorpsstraat.

171.Waarom niet de combinatie van een gelijkvloers stadhuisplein met een doorkijk

naar de perrons van de Randstadrail met daarbij een lift.

172.Meer groen... nu is het horizontaal en verticaal alleen maar tegels... Een

duidelijke, open maar vooral lichte verbinding naar de randstadrail, nu ook weer een

betongangetje (trap of pad) naar beneden.. beetje luguber in het donker
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173. Neem voor het stadhuis- en bibliotheekgevel voorbeeld aan het gevelgroen

van de P-garage AH-XL en breng kleur aan. Verlaag de huurprijzen van de

winkelruimtes zodat het stadshart weer gaat kloppen en weer megagrote

winkelketens.

174. Het stadhuisplein moet levendig en bruisend worden. Dit kan dmv horeca en

terrasjes. Wel is het van belang dat de Randstadrail goed bereikbaar blijft.

175. Dank u voor het stellen van de vragen.. 

176.Ook gelegenheid voor 18 jarige. Dit ontbreekt in Zoetermeer. Mijn kinderen

wijken uit naar den haag en Rotterdam. Triest dat Zoetermeer niets biedt

177.Wat bomen op het stadhuisplein en de markt ook groener maken dmv gras,

bomen. Een soort stadspark.

178. Zoetermeer kent geen gezelligheid. Ik woon er nu 12 jaar, wijk Oosterheem.

Het Stadshart is doods en er heerst geen beleving van een gezellige stadskern

waar je graag naar toe zou gaan. Winkelaanbod is massaal en ook hier mis je kleine

gespecialiseerde winkels. Geen goedkope primarks wat maar eenzijdig publiek trekt.

Vul leegstand met pop up stores, gun nieuwe ondernemers, opkomende merken

ruimte voor ontwikkeling en vernieuwing. Maak onderscheid en zorg voor een breed

en orgineler aanbod dan wat men online kan krijgen of bij grote ketens. Als

winkelcentrum moet je meer gaan focussen op horeca en pitoreske winkels. Creeer

meer terrassen en kies voor veel meer groen in de winkelstraten. Je mist een

warme sfeervolle uitstraling. Ik ben zelf ondernemer Grafisch ontwerper en eigenaar

van een Nederlands Kindermerk. (twee bedrijven dus). Ik had een winkel kunnen

starten in Zoetermeer maar kies hier bewust niet voor omdat Zoetermeer geen

beleving en gezelligheid uitstraalt en ook zeker niet vernieuwend is. Ik hoop dat

Zoetermeer meer kan werken aan een eigen ziel in de stad. Dit mis je namelijk

enorm. Niet alleen in het stadshart maar ook daarbuiten.

179. Stadhuisplein moet volledig ruimte bieden aan horeca met (overdekte)

terrassen met groenvoorziening en sfeerverlichting. Geen felle reclame-verlichting

aan gevels.

180. Het wordt hoog tijd dat het perron van de RR wordt opgeknapt.

181.Geen

182. Lelijke gebouwen weg!

183. Het is een drama qua uitgaan in zoetermeer. Er moeten meer café enzo

komen. Nu is het te triest voor woorden

184. Zet een een leuke waterspeelplek voor kinderen neer zodat je met je hele gezin

lekker kan genieten in de zomer op het plein! Zoetermeer is z'n jonge stad waar veel

gezinnen wonen zo trek je die doelgroep nog veel meer aan! Kinderen zitten eenmaal

niet stil op een terrasje

185. Stop nu erns met iedere keer zgn ambitieuze plannen door te drukken. Iedere

keer is het ern fiasco. Ik woon nu al ruim 40 jaar in zoetermeer en het blijft aan

tobben. Accepteer nu erns eindelijk dat zoetermeer nooit een goede uitstraling krijgt.

Zonde van al het geld. Nu weer met die Paalvasr.

186. Veel gebouwen worden zo strak en zakelijk gebouwd, ik vind dat jammer,

brengt geen gezelligheid met zich mee! Uiterlijk dus van de gebouwen om het plein,

daar kan wel wat aan veranderen naar een oudere look met dieprode stenen.

187. Ik vind eerlijk gezegt dat het wat opgevrolijkt moet worden. Zodat het er

gezelliger en mooier uit gaat zien!

188. Het plein wordt steeds gezelliger. Meer groen in bakken en bv bloeiende

hangplanten zoals in Frankrijk maken t plein nog mooier!

189. Het Stadhuisplein zou de kern van het Stadshart moeten zijn. Mits er een

andere elders komt. Met zon en terrassen. Mensen kijken. Borrelen na het winkelen

en hapje eten. Pannenkoekenhuis. Eetcafe...

190.Maak vanaf de Frankrijklaan (parkeerterrein tussen Reimsstraat en

randstadhalte) een liftverbinding naar het Stadhuisplein. Nu is er alleen een steile,

hoge trap. Hierdoor kunnen oudere mensen (met rollator) alleen via een grote

omweg via de markt naar het Stadhuisplein lopen.

191. Een leuke wat kleinere cocktailbar voor jongeren vanaf 25 jaar met hippe (niet

commerciele) muziek zou leuk zijn.

192. Soms.stadhuis wat langer open blijven info bijeenkomst op is op.winkel solow

zulke winkels er nog stadshart fungeert als.een pilot voor het nieuwe winkelen

binnen de noemer leissure stad

193. Kan de centrale plek van gezelligheid worden!

194. Niet meer te winkelen in t stadshart.. Kleding en schoenen... Drama gewoon.

Iemand zou robamco een keer aan moeten pakken. Krijgen de kleine

ondernemingen wat meer ruimte. Weet dat de vraag alleen over het " plein" gaat,

maar moest t toch ff kwijt. ;)

195. De betonnen uitstraling in het gehele stadshart moet verdwijnen. ik zie liever

veel groen, warme muren en gezellige terrassen. Nu is het te kil. Wellicht kunnen

de eigenaren van de leegstaande panden ervoor zorgen dat meer winkels zich

kunnen plaatsen door huur aan te passen zodat (kleine) winkeliers kansen maken

leuke ondernemingen op te starten en verder te ontwikkelen. Het gebied rond het

stadhuis moet een plek worden met leuke diverse (kleine) horecagelegenheden om

samenzijn (na het winkelen..) te bevorderen.

196.Meer ddiversiteit in de terasjes zou leuk zijn. Ik vind Clooneys erg groot en

veel ruimte innemen. Zoubleuk zijn als de omliggende cafes meer terrasruimte

kregen/hadden en meer diversiteit is voor jong en oud Livemuziek in de zomer

mogelijk maken tot een bepaalde tijd ivm omwonenden. Maar ook gewoon wat zitjes

waar je je ijsje kan nuttigen.

197. Het gehele plein horeca?! Ook bibliotheek en gemeentehuis weg!!

198. Een gezellig en groen stadhuisplein is voor mij belangrijk. Momenteel staat er

niks van groen op het plein.

199. Kom er ook vaak voor bibliotheekbezoek. Belangrijk dat het een gezellig hart

van de stad wordt, waar je lekker kunt zitten (niet alleen bij een horeca

gelegenheid), waar activiteiten kunnen plaatsvinden, etc.

200.Grote Markt Den Haag lijkt me een goed voorbeeld voor het stadhuisplein in

Zoetermeer. Een muziekcafe waar professionele bands en amateur bands optreden

zou ook een echte aanwinst zijn, dan hebben mensen een reden om na sluitingstijd

van de winkels nog in de stad te blijven hangen ( of mensen gaan daarvoor juist

naar het stadhuisplein toe).

201. Terrasjes en (niet vruchtdragende) bomen. Daarnaast een plein met uitzicht op

mooie oud Hollandse gevels. Trapgevels. Klokgevels. Etc etc

202.Groen groen groen! Het is nu enkel steen steen steen. Meer groen zou welkom

zijn

203.minder trappen voor scootmobielrijders zou wel leuk zijn en meer liften

204.Maak van heel get plein een horeca plein, met leuke life entertainment in de

zomer. Nu is de helft maar gezellig. Zonde dat de bieb en het gemeentehuis op

deze locatie liggen.

205. Het centrale punt van de stad moet aantrekkingskracht hebben op jong& oud!

Denk aan chill plekken maar ook zitjes om wat lekkers te nuttigen
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206. Het station is moeilijk bereikbaar voor ouderen en mensen die slecht ter been

zijn. Het plein ziet er verder heel goed uit.

207. Probeer meer licht en ruimte te creëeren rond de horecaplekken. Clooney en

nu ook Vrienden van de Burgemeester, zijn echt een verbetering en een aanwinst.

Maar het stadhuis en de bieb blijven zorgen voor een afgesloten gevoel. Het zou

zoveel mooier zijn als dat doorgebroken wordt en er een ruime lichte open

verbinding ontstaat tussen het stadshart, de markt en de dobbe. Hierdoor zal ook

meer volk richting de Dorpstraat trekken. Nu ligt deze niet direct in het zicht. Vooral

mensen van buiten Zoetermeer vragen vaak hoe zij bij de Dorpstraat komen,

omdat deze simpelweg verborgen ligt. Hierdoor loopt de Dorpstraat de groep

mensen en gezelligheid mis, die het wel verlangt. Het stadhuisplein kan dan

opgevrolijkt worden met grote bloempotten, bankjes en eventueel een fonteintje. Zo

wordt het mogelijk voor de ouderen in Zoetermeer ook fijner om daar te komen. Nu

kunnen zij simpelweg op de rand van de verhoging zitten, of worden verplicht een

consumptie te nuttigen op een terras. Succes!

208. Laten we dit nu een gezellig uitgaansgebieden van de 30 plassers maken , door

juist hier het plein met horeca te maken/ behouden .een station is een plek waar je

maar heel even verplicht moet staan, wachtend op je vervoer . Laten we daar het

plein niet mee vervuilen !

209. Ik maak gebruik van de bewaakte fietsenstalling op de markt om vervolgens

naar Den Haag te reizen naar mijn werk. Omdat Palenstein een te kleine, rommelige

en niet bewaakte stalling heeft kies ik voor station Stadhuis. Ook ga ik hierdoor

vaak naar de hoofdbibliotheek. De horeca ziet er leuk uit maar zelf heb ik hier nooit

gebruik van gemaakt.

210. Verhoging op plein weg en dakplatanen neerzetten. Maak er een terrasplein

van! Mis echt een leuke zaak waar ze lekkerer biologische producten serveren rn

zelfgemaakte taarten enz.. Superleuk voor lunck en koffie. Zie "KEK" in Delft

211. Kunnen er wat nieuwere kleding winkels zoals forevery 21 en berska (ik weet

niet hoe ik het schrijf)

212. Staddhart troosteloos..lege winkels en nietszeggende winkels...ik wijk al jaren

uit naar steden er omheen...oa zwembad. Waarom geen goed zwembad voor de

vele gezinnen?

213. Besteed in het algemeen meer aandacht voor groen, en een aangenaam

verblijf. Daarnaast niet alleen geld vrijmaken voor investeren maar ook beheren

(groenonderhoud, reiniging). En een openbaar toilet zou ook niet verkeerd zijn.

214.Meer horeca en cultuur is goed voor een betere beleving van de geweldige

stad Zoetermeer

215.Meer groen zou een aanwinst zijn en niet alleen die domme plantenbakken.

216.Wat bedoel je met 'welke ambitie vindt u het meest belangrijk'. Voor de

kwaliteit en validiteit van het onderzoek is het wellicht goed om eenvoudiger

taalgebruik te hanteren.

217.Meer groen op het stadhuisplein en de grijze gevels opfleuren en de markt

moet weer voller worden en doortrekken naar de dorpstraat. Rondom de dobbe ook

meer parkachtig maken is nu veel te open. Huren betaalbaar houden zodat er geen

leegstand komt/blijft. Gezellige terrasjes ook in de dorpstraat. Tochtgat tussen

marktplein en stadhuisplein ook iets mee doen. Sluis naar het woonhart zodat deze

ook betrokken wordt bij stadshart.

218.Maak het gezellig! :)

219.Ga nu eerst eens de gevel van het stadhuis schilderen. Dat vind ik echt

blamage voor de stad. U moest zich schamen!

220. Het gaat de laatste tijd de goede kant op met de horeca in zoetermeer. Hou die

koers vast!

221. De pleinen gebruiken voor horeca, niche zaken zoals banken en woonwinkels

naar de rand verplaatsen (of woonhart). Meer variatie, ook kleinere (zelfstandige)

winkels in de kleinere panden. Berschka of Zara in oud VD pand. Gevel en/of pand

bibliotheek en stadhuis veranderen. Passage verbreden richting marktplein en evt.

overdekken. In de doorgang kleine winkeltjes en evt. horeca. Op deze manier lijn

vanaf passage via deze doorgang verbinden met marktplein en dorp via de nieuwe

brug. Hierdoor ontstaat één grote lijn door de stad met een grote diversiteit aan

winkels. Plein bij Cadenza gebruiken voor kleine horeca ondernemingen. Marktplein

tenslotte vaker gebruiken voor evenementen, bijv. buiten beurzen of marktjes.

222.Meer zon en meer groen

223. Zoetermeer moet af van het imago 'ongezellig' .diversiteit in kleine winkeltjes (

geen ketens) en horeca is daar een oplossing voor. Juist nu is de kans om dit te

combineren met goed en veilig bereikbaar met OV en goed parkeerbeleid.

224.Gebruik van het stadhuisplein als terras is top, eindelijk meer terrassen in

Zoetermeer. Wellicht als volgende stap het marktplein inrichten als terrasjes.

Samen methet bestaande restaurant daar een prachtige plek om in lente, zomer en

herfst een zonnetje mee te pakken. Het RR station mag inderdaad lichter en

opener. Meer winkels daar zie ik niet direct al meerwaarde, gezien de krimpende

markt voor detailhandel. Wellicht is het wel mogelijk om kleine boetiekjes aan te

trekken (lees: betaalbaardere m2 prijzen), daar er al genoeg ketens zijn.

225. Het stadhuis en de bibliotheek is echt te lelijk. Tijd voor vernieuwing en wat

lagere bouw. Zo zit je langer in de zon op het terras. Dat zou ik graag willen...

226. Het plein zit goed in elkaar qua verkeersstromen, wordt mooi ontsloten door

gebouwen, zit in t centrum, echter mist het vanaf t begin af aan sfeer en

gezelligheid. Er missen een paar grote bomen en maak van het hele plein een terras

met rondom overal horeca. Zo kan Zoetermeer eindelijk eens concurreren met de

grote steden Den Haag en Delft.

227.Wat meer uitgaand gelegenheden voor 25 plus mensen

228.Wat Zoetermeer nodig heeft is een plein zoals in den haag,

uitgaansgelegenheden, horeca, dingen waar mensen op af komen! Gezelligheid,

waarom is het onmogelijk om op maandag avond om 22/23 uur nog wat te drinken?

Op zaterdagavond na 12 uur is dit zelfs niet meer mogelijk..

229.Graag een x goede restaurants, goede prijs-kwaliteitverhouding.

230.Gevel van stadhuis mag opknapbeurt krijgen.

231. Het plein is nu gewoon ongezellig. Terwijl het al een keer opgeknapt is geweest.

Er zit momenteel voor mij, geen sfeer in of op het Stadhuisplein.

232. De tram halte moet duidelijk zichtbaar zijn

233. Zoetermeer is een betonnen stad. Het stadhuisplein is daar een goed

voorbeeld van. Weinig groen en nauwelijks mooie gebouwen. Om het stadhuisplein

aantrekkelijker te maken moet je functionaliteit combineren met een mooie ruimte.

En dan hoeft functionaliteit niet de boventoon te voeren, zoals wel vaak het geval

is in zoetermeer. Ook moet afgevraagd worden of er heel veel geïnvesteerd moet

worden in het RRstation. Mensen van buiten Zoetermeer stappen uit bij centrum

west en lopen via de primark de rest van het stadshart door. Het stadhuisplein is

dan het eindpunt, waar je kan ontspannen, eten en drinken. En van waar je door

loopt naar utopolis voor de film. Steekwonden voor het plein zijn daarom voor mij:

gezelligheid, activiteiten (zet er een permanente carroussel neer!), zien en gezien

worden! Met veel groen! En zet een een mooi stadhuis neer. Weg met die betonnen

lelijke gebouwen.

234. Horeca is de belangrijkste trekpleister. Vooral de terrassen. Meer groen zou

leuk zijn. En zeker niet méér markt zoals ik in eerdere reacties las.
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235. Ik mis sfeer. Kale muren. Dus gezellige (Hollandse) sfeer creëren. Met bomen,

terrasjes, standbeelden, etc.

236.Meer groen bij de terrasjes

237.Maak er een plek van waar zowel jong als oud(er) in het weekend in de zon kan

zitten en savonds kan dansen

238. Voor mensen met rollator is er vanaf de Reimsstraat en Frankrijklaan geen

eenvoudige toegang tot het plein, anders dan oversteken en volledig om het

stadhuis heen.

239.Mis groen en bomen in het Stadshart. Alles is zo functioneel en clean.......

240. Horeca gelegenheden zijn allemaal teveel hetzelfde, er blinkt niks uit en het

voedsel is zeer matig. Ik zou niemand aanraden om een hapje te eten sinds er

genoeg fatsoenlijke restaurants in Den Haag zijn.

241. Een paar tips om het Stadhuisplein aantrekkelijker te maken: - Zorg voor een

herkenningspunt waar mensen bijvoorbeeld foto's maken, zoals een fontein of een

mooie bank. Zodat als mensen een foto plaatsen op internet van dat

herkenningspunt dat mensen direct Zoetermeer herkennen. - Maak een soort mini

Times Square met mooie grote schermen. Op deze schermen kan bijvoorbeeld

reclame gemaakt worden voor winkels, maar ook foto's van social media geplaatst

worden die met 'Zoetermeer' getagged zijn o.i.d. - De gebouwen om het

Stadhuisplein zijn erg lelijk. Maak de gevels mooier of zorg voor meer groen op het

Stadhuisplein. - De cafeetjes bij het Stadhuisplein zijn leuk, maar er is niet echt een

mooie, grote, hippe dansclub of cocktailbar. Spetters heeft een apres ski reputatie

en bij Envy komen veel tieners, dus een hippere dansclub met bijvoorbeeld DJ's

zou leuk zijn.

242.Onze groene gemeente moet ook een groen stadhuisplein hebben

243. Betere uitgaansgelegenheden bieden

244. Er moet toch ook een combinatie van de voorstellen mogelijk zijn?

245. Het plein is nu het lelijkste en meest fantasieloze plein van Nederland. Groen

en sfeer daar zou Zmeer van opknappen

246.Graag meedenken met de mindervalide medemens. De stoep van markt naar

stadhuisplein is oplopend en niet vlak. De ingang naar de bibliotheek is ook

onhandig.

247.Gebouwen die de zo'n blokkeren verwijderen, plein richting markt doortrekken

en kleine horeca van alle niveaus aantrekken.

248.Maak het nog gezelliger met wellicht wat uitzicht en groen

249. Ik vind dat het uitgaansleven in Zoetermeer veel beter moet. Ik moet nu elke

keer naar omstreken om uit te gaan. Ik hoop dat ze veel clubs op het stadsplein

zetten, maar waar je overdag ook gewoon kan eten.

250.Meer winkels, terrasjes

251. Eigenlijk zijn alle optie's van toepassing.

252. Het is nu een lelijk doodlopend stuk, ik loop er alleen langs, niet naartoe. Beter

station lijkt me voor veel mensen belangrijk maar persoonlijk ben ik altijd op de

fiets.

253. Als de veranderingen komen is het belangrijk dat er word gekeken naar een

veilige randstadrail, een overzichtelijk plein met veel groen en gezelligheid. Dit plein

is de plek van saamhorigheid. Waar iedereen samenkomt voor gezelligheid, jong en

oud.

254. Het plein wordt steeds gezelliger en gezelliger! Daar ben ik al heel erg blij mee

en trots dat Zoetermeer dat voor mekaar heeft gekregen. Ik zou de verhoging

weghalen en op een speelse manier ruimte geven voor terrasjes! Misschien een

klein speeltoestel voor kinderen?

255. Speelruimte voor kleine kinderen. Leeftijdsgroep 2 tot 6 jaar. Dat zou een

welkome aanvulling zijn op de terasjes. Zoals de ijsbaan. Dat vond ik echt super

met de kinderen. Maar ook een vaste speeltuin zou het Stadshart aantrekkelijker

maken voor deze doelgroep en hun ouders.

256. Voor de aantrekkelijkheid van het s.h.p. is 360graden aan leisure invulling (in

de breedste zin van het woord. Ik kan me voorstellen dat voor terrashoreca de

drempelwaarde op een gegeven moment wordt overschreden. Zo wil de hoeksteen

van de Zoetermeerse samenleving graag genieten van horeca, maar iets voor de

kinderen zou het mogelijk maken meer op het s.h.p. te vertoeven.

257. verlaag het plein. Sloop die idiote verhoging. Een plein moet toegankelijk zijn.

258.Meer horeca. Denk daarbij niet aan van die ongezellige patat en shoarma

zaken. Maar aan gezellig tenten met een modern interieur van nu. Waar je goed

eten kan krijgen voor een normale prijs. Het stadhuisplein gaat al de goede kant op

maar het kan nog beter! Met een stukje groen geeft het meer romantiek.

259. Zoetermeer mist echt gezellige terrassen. Ik woon al mijn hele leven in

Zoetermeer maar met mooi weer wijk ik uit naar den haag of Gouda voor de

sfeervolle terrassen.

260. Niet van toepassing.

261. Zoetermeer heeft helaas nogsteeds het imago van een saaie stad. Ik denk dat

meer horeca dit image zou kunnen veranderen.

262. Heb ik niet

263. Fijn dat het aangepakt wordt. Station is nu onzichtbaar en het plein is

onvoldoende verbonden m.b.t de verschillende doeleinden.

264.Misschien een idee om vergunningen te geven voor van die food trucks en

picknick banken te plaatsen op het deel waar nog geen teras is ( voor bibliotheek)

dat geeft variatie, is vernieuwend, niet duur, en een onwijze trend op dit moment.

Verder is het superleuk dat in de winter de schaatsbaan daar te vinden is.

265. Veel groen en aandacht voor omgeving. Denk ook na over aansluiting Oude

Dorp

266. Stadhuis wegen met Markt doorbreken. 1 groot horecaplein. Meer groen

267.Maak er een bruisend centrum van. Stadhuis op een andere plek en verbind op

een uitnodigende manier het plein met de Dobbe!

268. Ik zie geen noodzaak om al te veel te wijzigen. Wellicht verhogingen weg en

alles weer gelijkvloers met wat groen

269. Rij, vanuit het stadhuis of bibliotheek, met mooi weer een piano naar buiten!

270.Op zich voldoende aanbod van horecagelegenheiden en terrasjes. Echter doen

de hoge gebouwen rondom het plein deze niet ten goede. Het zou mooi zo als dit

wat meer open wordt gemaakt.

271.Goede horeca vraagt om veilige buitenruimte dus ook verbetering

overzichtelijkheid rara station

272.Maak het stadhuisplein wat gezelliger met wat groen en schilder het stadhuis

van buiten
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273. Benader het plein vanuit de mens eerste wat men wil is een mooi en gezellig

plein met groen de weg erna toe is misschien daarin ook te verwerken zonder dat je

direct op het plein vanuit de trein uitkomt. De gezellige uitstraling is dan de

belangrijkste wegwijzer voor inwoners en bezoekers. Zeker wanneer we via oa FB

promotie acties lanceren. Qua kosten volgens mij ook het meest budget vriendelijk.

Succes michel

274. Voor Meer groen en minder steen!

275. Horeca - mits haalbaar qua business. Lege panden zijn ook niet gezellig!

276. van mij mag het blijven zo als het nu is.

277. Horeca zoals Het Brouwhuis/Spoor 3 moet terug

278.Meer groen, minder beton.

279.Meer groen zou het plein een gezelliger uitstraling geven!

280. Als de gevels van gebouwen mooi gemaakt kunnen worden en er meer zon kan

zijn wordt het vast perfect!

281. Zoetermeer heeft behoefte aan een horeca hart waar men samenkomt. Geen

plein met frutselsen lelijke bankjes, maar een plek waar je een hapje en drankje

gaat doen. Nu is er geen centraal plein om samen te komen door de verspreide

horeca. Een plein met verscheidene horeca is wat een stad doet leven. Dus niet

een verzameling zielloze zaken zoals nu dreigt te ontstaan door het kleine kartel van

de heren boogaart en van asselt. Maar daadwerkelijk verschillende uitbaters en

concepten. Kijk naar het plein en de grote markt in den haag,

282. Als eerst wil ik zeggen dat laatste paar jaar Zoetermeer al stuk gezelliger en

leuker is geworden. Mijn complimenten. Ook super dat jullie met dit initiatief komen!

Zoals waarschijnlijk meer mensen hebben aangegeven, is de grijze stadsgebouw erg

lelijk. Dit verpest veel van de gezelligheid. Dit kan vrij eenvoudig en goedkoop

opgelost als je er een klimplant of mos of een andere groene plant tegen de gevel

aan zet. Dit zal enorm bijdragen aan de gezelligheid. Daarnaast, haal aub die LCD

schermen tegen over cloony's weg. Dat past echt niet. Wat ook helpt is meer

terrassen op de plein. Dit draagt echt bij aan de gezelligheid. Voor jongeren tussen

16-21 jaar is er weinig uitgaansgelegenheid. Het is goed om daar in te investeren.

En aub, huur geen dure architecten of externe consultants. Vele mensen uit

Zoetermeer kunnen ook met goede toepaspare oplossingen komen.

283. Zoetermeer moet een inspirerende, fijne stad worden. Waar anderen en ik na

een lange werkdag graag een drankje drinken op een terras. En ja, ik gebruik het

stadhuisplein ook iedere dag voor de Randstadrail, die looproute is moeilijk, maar

een fijne leefomgeving is belangrijker.

284. Vooral niet nóg meer ruimte voor de horeca

285. Het zou leuk zijn als je bij verschillende tentjes hapjes en drankjes kan halen

waar je in een algemene ruimte plek hebt om te zitten met vrienden en familie

286. Kleed het plein aan.kijk als voorbeeld naar haagsche bluf... kleur ipv

deprimerende grijze gebouwen..meer groen..bomen op het plein..

287. De combinatie van optie 1 en 2 lijkt mij het meest wenselijk. Open maken naar

de benedenwereld toe en opknappen.

288. Naast de terrasjes zou een stukje speelruimte voor kids leuk zijn. Zodat ouders

ook echt even kunnen uitrusten na t shoppen terwijl kids spelen

289. Het paar slechtvalken op de stadhuistoren faciliteiten. Bezoekers kunnen de

valken bewonderen en tegelijkertijd gebruik maken van de horeca in de omgeving.

Maak er een merknaam van, de snelste vogel ter wereld zit op onze stadhuistoren,

jaarrond en gaat er mogelijk broeden. Als dat lukt plaats een camera en laat

bezoekers meekijken. Promoot Zoetermeer met haar biodiversiteit.

290. Ik kom ook geregeld bij de bibliotheek. Een lichtere halte zou fijn zijn, maar

meer horeca ook. De halte van stadhuis met zijn gekleurde panelen is wel typisch

voor die halte en vind ik ook iets leuks hebben.

291. Aankleding van het plein en functioneel gebruik zal het stadshart naar mijn idee

aantrekkelijker maken. Vind het al een vooruitgang dat er nu eindelijk gebruik door

de horica en de schaatsbaan werd gemaakt. Doet al een stuk gezelliger en

vriendelijker aan

292. Er moeten een paar mooie grote bomen , en meer groen op het plein , tussen

de horeca, het is nu zooooo kaal ,

293.Graag wat meer groen en terrassen uitbreiden. Weg met bibliotheek en

Stadhuis.

294. In Zuid-korea heb je bepaalde winkels die kamers verhuren voor ong 15€ per

uur en daar kan je dan met een aantal vrienden gamen en karaoke doen en andere

dingen die gaaf zijn. Is heel populair daar. Jongeren rond de 16-25 maken er veel

gebruik van. Dat moeten we hebben in de stad!

295. Het hele plein alsmede het station daaronder is aan vernieuwing en

modernisatie toe. Meer groen, kleur en gekleurde led verlichting bij stations

296. Het stadhuisplein is gezellig. Graag zo houden!!!!!!!

297. Het is een mooie verbinding tussen markt/fietsenstalling en stadshart.

Bovendien erg gezellig met al die terrasjes waar ik ook gebruik van maak.

Bibliotheek ligt hier ook mooi. Handig dat er direct verbinding is voor OV.

298.Wat ik belachelijk vind, dat u ondanks de proef van vorig jaar de kermis weer

bij het silverdome laat plaatsvinden, omdat een paar bewoners last hadden van het

geluid. Ga dan ook niet bij het marktplein wonen. In elke andere stad, is de kermis

in de kern van de stad. Maar nee zoetermeer doet de kermis daar waar je, je kind

niet alleen naar toe durft te sturen. Belachelijk!!!

299.Meer groen! Het stadshart heeft helaas al zo weinig op een enkele plantenbak

na (even niet het afgelegen/verstopte parkje bij de action meegetelt)

300. Terrasjes! Haal die verhogingen weg! Liften! Veilig station!

301.Meer horica is leuker en resturants

302. prima zoals het is. als er weer verbouwd gaat worden is er weer een tijd rotzooi

en omlooproutes dat hoeft van mij echt niet

303.Maak er wat moois van, voor alle lagen v d bevolking

304. Het zou prettig zijn wanneer de randstad rail in het weekend in de nacht ook

blijft rijden. Zo kan mijn dochter een stuk veiliger naar huis komen.

305.Meer direct zonlicht, open structuur naar markt en dorpstraat en theater. Meer

groen.

306. Ziet er verschrikkelijk uit!

307. Eerst die verhoging van de natuurstenen er maar uit, dit heeft de burger van

Zoetermeer al belachelijk veel geld gekost . en is nooit mooi en handig geweest.

308. De verhoging weghalen. Niet handig met kinderen. Hoek bij de bieb gezelliger

maken.

309. Ziet er momenteel ongezellig, ongastvrij Uit. Totaal geen sfeer en geen

comfort. Verschrikkelijk @
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310. De kunst is om er een ziel in te krijgen. Het blijft vooralsnog "nieuwbouw" en

"Ikea like". De uitdaging lijkt me in dit tijdsgewricht om de horeca ondernemers te

betrekken bij de uiteindelijke visie en mee te nemen in de uiteindelijke uitwerking.

Meenemen in dergelijke verbanden is erg lastig voor een gemeente is mijn ervaring

vanuit beleidsmatige hoek. Meenemen moet niet betekenen: "enkel portemonnee

trekken en uitvoeren wat wij willen". Nee, betrekken betekent mijn inziens; geef

nadere invulling in de uitwerking van onze gezamenlijke visie.

311.Meer groen/bloemen en wat te spelen voor kinderen, als ouders op een terrasje

neerstrijken. (Dus zodanig dat ouders het v.a. hun zitplek in de gaten kunnen

houden.)

312. Haal svp dat leisteenplateau weg!!

313. De horeca geeft al leuke uitstraling. De doorgang naar de dobbeplas is smal en

donker, erg onaantrekkelijk. Een groot breed horeca gebied richting de dobbeplas

zou mooi zijn Meer in het algemeen: kleine winkeliers in zowel dorpsstraat als

stadshart kunnen de huren niet opbrengen, het zou leuk zijn als het voor startende

lokale ondernemers mogelijk werd om voor een periode tegen gereduceerd tarief

hun bedrijf op te bouwen. Dat levert gegarandeerd meer bruis op en past goed bij

de slogan Zoetermeer ondernemend

314. Een leuke speeltuin voor de kids als je een lekker bakkie doet op een can de

terrasjes  

315.Meer Horeca en misschien een speel toestel voor de kleintjes. bibliotheek

verplaatsen,

316. De huidige opzet is eigenlijk prima. Met de komst van cadenza hoeft de

identiteit van het stadshuisplein niet te veranderen.

317.Meer zit plekken Meer groen plantjes of bomen

318. Ik vind groen bij het horecaplein belangrijk.Maar ook een roltrap naar boven

voor een directe verbinding met de randstad rail.

319. Verhoging moet verlaagd worden, is beter voor ouderen en mensen met een

beperking.

320. Je kan voor ouderen en mensen met een beperking beter een plein hebben

waar je geen verhoging hebt!

321. Het verhoogde gedeelte van het Stadhuisplein lager maken, niet dat je een

hoge en een lage stoep hebt. Ik vind het beter als alles gelijkvloers ligt. Je hoeft

dan niet ergens op te stappen. Het lijkt mij dus het best dat het hoge gedeelte van

de stoep wordt verlaagd.

322. Het zou wat kinderlijker mogen het hoeft niet allen netjes zijn voor de ouderen

323. Die lelijke stenen die glad worden als het regent mogen best gerycled worden

324. Beetje gezelligheid en kleine boetiekjes kan geen kwaad!

325.Meer horeca!!

326.Mis sfeer, leuke tentjes, cocktailbar, waarom niet meer horeca op het plein

tegenover stadhuis? Bij de bo&ro ipv parkeerplaatsen

327. Lassein Sie bitte den Ratshaus platz so wie er ist. Man kann gutes nicht

besser machen.

328. Het plein voor de bibliotheek ook volmaken met terrasjes.

329. Iets van budget bistro. Clooneys vind ik met wat te chique. Voor studenten bv

iets waar je kunt internetten met je laptop.

330. Allesgelijkvloers en de verhoging slopen

331.Misschien een leuk bruin café voor 40 plus...

332.Maak het aantrekkelijk om heerlijk op terras te zitten..ook in de winter

333. Plein ziet er niet erg aantrekkelijk uit door o.a. de lelijke gebouwen die er om

heen staan. Een beetje groen zou ook wel mogen!!!!!!!!!

334. Ik ben aannemer in het groen en straatwerk. En vind dat er mooie bloemen

bakken moeten komen. Sfeer en groen voor de horeca. Zal ik prijs maken? Haha

verder ziet er gewoon goed uit.

335.maak een combi van horeca meer centrale/open trap naar beneden/perron.

Maak de ruimte beneden/perron lichter. Zet er bankjes neer.

336. Kom wekelijks in Zoetermeer. Dat plein is een saaie drama. Op een paar

restaurantjes is het in de avond een dooie bedoeling

337. Ik zag de twee ontwerpen van de RandstadRail voorbij komen van de halte

'Stadhuis'. Ik zou ook Station Zoetermeer erbij betrekken. Zoetermeer heeft niet de

mogelijkheden dat het Station uitkomt bij het Centrum. Wat je kunt doen is om,

mensen die van buiten Zoetermeer met het openbaar vervoer komen, uit te

nodigen om naar het Stadshart en het Stadhuisplein te komen. Dan zou je bijv. met

HTM en de horeca kunnen afspreken dat die mensen een HTM kaartje kopen en

gratis drankje inbegrepen om te nuttigen in het Stadshart. Met vriendelijke groet,

Marcel van Loon

338.Meer terras met muziek, gebouwen plat voor meer zonuren!

339. een gezellig sfeer creëren zoals bv de beestenmarkt in delft dat nodigt echt uit

om als je vrij bent even gezellig een terrasje te pakken en dan t blijven zitten en

dan ook nog maar even een hapje te eten. ik denk dat dat een echte oppepper zou

geven aan Zoetermeer.

340. Zet er een paar leuke disco tentjes neer ook leuk voor de jongenen want nu

moeten wij naar zoeterwoude of denhaag of ergens anders heen en een paar leuke

nieuwe winkels zijn ook leuk ☺ 

341. Eerlijk gezegd heb ik niet zoveel met horeca zaken als Clooney's, mij te luid en

te massaal. Ik prefereer de wat meer kleinere zaakjes ........het lijkt soms of deze

geen bestaansrecht hebben. Wellicht zijn de huren veel te hoog voor hen? Ik hoop

dat de Queen of Hearts kan blijven bestaan.

342. Iets vergelijkbaar met het plein in Den Haag.

343. Het zou mooier zijn als er ook winkels waren ipv alleen horeca. Bijvoorbeeld

bershka,forever 21 of een mac winkel het hoeft niet groot te zijn. Een kleintje is

ook prima.

344. Het is altijd zo gezellig als de terrasjes vol zitten! Maar mis groen en zitjes.

345. Stadshart is zo ongezellig geworden doordat vele winkelpanden leeg staan.

Haal meer leuke winkels binnen, verlaging van de huurprijzen kan hierbij helpen?

Ook wat meer voor kleine kinderen organiseren/neerzetten op het Stadhuisplein?

Zodat de ouders ook kunnen genieten/tot rust kunnen komen op bv. bankjes?

346. Eigenlijk is alles wel belangrijk, is er geen combinatie mogelijk?

347. Ik werk zelf bij de vrienden van de burgemeester en vind het er best saai

uitzien, het stadhuis en de bibliotheek! Ik zou ze persoonlijk, of in het hele nieuwe

gedeelte bij de bioscoop, of bij de dobbe plaatsen zodat daar ruimte komt voor

meer horeca en uitgaansgelegenheden!

348. Bij het randstadrail platform moet meer licht komen en geen hangjongeren,

trappen beter en looppad voor invalide beter toegankelijk en desnoods met een lift

erbij, geen lekkage en graag houten banken
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349. Ik heb de voorstellen gezien, graag rekening houden dat er maar beperkte zon

is voor terrasjes. Verder mis ik in zoetermeer voldoende ruimte voor als er een

koningsnach is of bevrijdingsfestival. Dit kan niet op dit plein, maar maak even

van gelegenheid gebruik om dit ook te noemen. Zou horeca en terrasjes uitbreiden

rondom de dobbe.

350. Kant van bibliotheek is niet benut en ongezellig. Bij Clooney heeft het meer

sfeer.

351. stadhuisplein is gewoon heel erg kaal, mis het groen. veel planten en bloemen

maken het een stuk gezelliger. nu is het maar kaal. geen sfeer ondanks de

terrassen.

352.Goede toegankelijkheid naar t station vind ik ook belangrijk

353. De lelijke tegels die schots en scheef liggen wehalen.Stadhuisplein weer

gelijkvloers a.u.b. Ook fijner voor de horeca.

354. Ik vind dat er meer uitgaans gelegenheden moeten komen.

355. Zorg dat het stadhuisplein een bruisend uitgangsplein wordt. Zoveel mogelijk

horeca met (verwarmde) terrassen rondom. Dit geldt ook voor het oude stadhuis

aan de stadhuisplein en deze te voorzien van horeca. Zorg er ook voor dat er een

mooie doorgang komt naar de nieuwbouw van Cadensa. Maak deze omgeving

aantrekkelijk ook voor jonge mensen. Indien mogelijk qua uitstraling enkele

kunstuitingen in het plan opnemen.

356. Vroeger waren er rondom het plein terrassen en was er op het plein plek voor

evenementen en ruimte voor een ontmoetingspunt voor bezoekers zonder bij de

horeca aan te schuiven nu staat het hele plein vol met stoelen van horeca die de

drukte niet eens aankunnen het is een grote bende op het plein zoetermeet heeft

zijn ziel verkocht aan de horeca en steeds meer mensen zullen wegblijven het plein

wordt nu al studentenplein genoemd veel succes ermee!

357.Meer groen en mooie fontein

358. Zorg ervoor dat het station en de huidige toegangen aantrekkelijker worden

gemaakt. Zie b.v. Parijs, hele mooie metrostations onder de grond. Dus het is

nergens voor nodig om grote bedragen uit te geven om de ingang te veranderen.

En knap het plein zelf op, Vind het nu een armoede bedoening.

359.Meer sfeer, muziek, vrij kunnen zitten om bv een ijsje te eten in de zon zonder

bij een horeca te moeten zitten.

360.Gebouwen eromheen zouden mooier kunnen

361. Veel gezelligheid, maar ook duidelijke toegang tot Randstadrail.

362. Stadhuisplein heeft gewoonweg te weinig zo'n savonds op het moment dat het

het lekkerste terrasweer is.

363.meer ruimte voor kleine winkels met meer eigen gezicht en merken en geen

grote ketens met alles hetzelfde. Tevens meer terrasjes

364. Ruimte

365.Ongezellige boel, beetje armoedig ook met leegstaande panden in het

overdekte deel.

366. Echt een leuk en gezellig plein is de grote markt in Breda, mooi voorbeeld

367. Het Hele plein kan een flinke update gebruiken. Het aangrenzende stadhuis en

de kantoren ogen gedateerd en zijn ontsierend.

368.Mag er alsjeblieft een mooie grote groene boom in het midden van het pkein

komen?

369. Die grote verhogingen weghalen. Ontoegangelijk voot mindervaliden en

onpraktisch voor de horecagelegenhede n.

370. Cloony moet blijven! ! ! !

371. Het zou leuk zijn als ervoor de kinderen bij de terrasjes ook speelmogelijkheden

zijn. Zoals ooit de glijbaan achter de Mac Donald en binnen de glijbaan en ballenbak

bij het parkje tegenover de action.

372.Goed dat er aandacht is voor verbetering! Op dit moment is dit gedeelte van

Zoetermeer echt toe aan vernieuwing. Op de Facebook-pagina van de gemeente

Zoetermeer worden er (naar mijn idee) goede suggesties gedaan in reactie op uw

bericht over het Stadhuisplein, zoals deze is gepubliceerd op vrijdag 25 maart 2016.

373. De gebouwen rond het plein een metamorfose geven. Sommigen zijn intens

lelijk en zorg voor horeca voor alle leeftijden. Succes!!

374.Grote schaduw gebouwen weg! Hierdoor heeft alleen Clooney zon, waardoor

andere horecatentjes amper kans hebben om te overleven. Ook richting de

dorpstraat vele terrasjes maken! Op die manier verbind je alles met elkaar.

375.meer groenbetekend ook overlast van vogels zoals nu al kraaien ,zie liever wat

kleiners

376. Door meer groen in combinatie met ruimte en klimaatadaptieve oplossingen

wordt het plein een aantrekkelijk plein

377.Meer groen zou ook welkom zijn natuurlijk! Maar het gemis aan liften naar de

RR is groot!

378. Het zou leuk zijn dat als er een feest is dat die gewoon lekker tot laat mag door

gaan in plaats van dat het nu vroeg stopt Laat buiten de feesten gewoon tot 3:00

door gaan Voor de mensen die er wonen je woont boven een horeca plein moet je er

maar niet gaan wonen

379.Opstapplaats van de randstadrail is veel te donker beslist niet veilig en smerig

bovendien als je dit betrekt bij het plein er boven zal dat een hele goede oplossing

zijn .

380. Dat er in de wintermaanden een ijsbaan werd opgezet, vond ik al een

verademing voor het plein. Nu is de betekenis min of meer nihil en alleen maar

ingericht met stoelen van horeca. Meer groen, meer zitgelegenheden, meer iets in

ieder geval. Op naar een mooi geheel en wat ook meer kan betekenen voor het

winkelgebied.

381.Meer zitplaatsen op het stadhuisplein en een lichter perron voor de Randstad

Rail. Zodat toezicht wat beter wordt en wij veiliger kunnen reizen.

382.Meer groen op en rond het plein kan de aandacht afleiden van de blokkendozen

die om het plein heen staan

383. Ik bezoek het plrin neg zo vaak voor de rsr als voor een horecabezoek. Ik vind

dat er, zeker met de komst van de hoogvliet voor de bioscoop, er een

overzichtelijke en makkelijke verbinding moet zijn tussen het levendige plein en het

openbaar vervoer. Dit bevordert de toeloop aan mensen en dat verdient dit stuk

van het stadshart!

384. Ik wil een combinatie van meer horeca en openheid van het station.

385. Ik zou heel graag zien dat er een mooie verbinding wordt gemaakt tussen

Stadhuisplein, Marktplein en het oude Dorp, waar de Dobbe in mee wordt genomen

in combinatie met horeca/winkels, terrassen en groenvoorziening. Kortom, maak

ook de verbinding met het oude centrum van Zoetermeer.

386. Dat plein is de laatste jaren al tig keer op de schop gegaan zonder veel

verbetering. Geef ondernemers ruimte voor terrassen en laat het zo, daar is

iedereen blijer mee dan dat het weer maanden lang een bouwput is zonder terras.

387. De drukst bezochte horecapleinen in grote steden hebben allemaal een groene

uitstraling. Dat ademt rust en gezelligheid uit. Tijdens hete dagen meteen comfort

doordat er veel schaduw ontstaat. Volgens mij op dit moment een groot gemis.
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388.Minder leegstand

389.Maak het stadshart vooral modern (tijdloos), itt de bestaande bouwstijl die

iedereen inmiddels foeilelijk vindt. Vergeet ook niet het groene aspect!

390.Maak het zo mooi mogelijk, modern, alsof we in de toekomst zijn. Maak

plekken waar mensen kunnen chillen. Maak een jongeren plek en maak en plek voor

wat oudere mensen

391. Ik vindt persoonlijk dat er meer leuke horeca gelegenheden mag komen meer

sfeer in de hele stad! Desnoods een Leuke Cocktail bar! Meer terrasjes en ind meer

groen bankjes enz! Ik mis de gezelligheid de sfeer in de hele stad!

392.Maak t modern aii

393. Horeca met terras en winkels belangrijk. Daarnaast zeker ook goede en veilige

toegankelijkheid van de Randstadrail

394. Stadhuisplein en Dorpsstraat beter verbinden, moet een geheel worden

395. niet alleen voor biblotheek bezoeken ,maar ook de restaurants en het geheel

van het plein is gezellig.

396. Lopende gevelreclame van het nieuws. Meer groen.

397. vind de huidige tegels mooi. Allen terrassenmeubilair is foeilelijk

398. Kijk eens naar andere steden zoals Delft, Den Haag etc. Zo'n plein met

allemaal horeca en een goede sfeer moet toch niet heel moeilijk te realiseren zijn.

399. Lichter en aantrekkelijker randstadstation had ik als belangrijkst, maar boven

het perron netjes en uitnodigend met o.a. groen is ook belangrijk. Het moet echter

niet te vol worden boven.

400. Veel groen en bloemen. Gezellige zitjes (bankjes). Veel terrasjes.

401. Alweer geld vesteden aan dat plein?

402. Er moet veel meer gedaan worden om het uitgaansleven te stimuleren. Die

lelijke panden weg en de doorgang naar het marktplein opengooien en volgooien met

leuke eet- en uitgaansgelegenheden. Zoetermeer is echt verschrikkelijk op dit

gebied. Gelukkig heeft Clooney's weer wat leven in Zoetermeer geblazen!

403.Maak het gezellig, zon zou ook mooi zijn. Nu is de kans om het juist te doen.

404. Betere toegang randstadrail zou ook een pluspunt zijn

405. Verfraai de gebouwen er omheen. Geef het iets oudtentiek

406.Groene veiligheid recreatie

407. Van die lelijke grijze gebouwen iets moois maken, het ziet er nu niet uit en zorgt

voor weinig sfeer. Daarnaast meet groen zal het plein ook ten goede komen. De

randstadrail 's nachts 1x per uur laten rijden zou ook super fijn zijn.

408. Zoetermeer stad is de laatste jaren veel veranderd. Helaas is er Hierdoor ook

veel minder markt, winkels en horeca gekomen. Vul eerst weer de zaken die leeg

staan ipv weer nieuw te bouwen.

409. Licht, lucht, ruimte, groen, openbaar, vrij, zitten, ontmoeten zijn kernkwaliteiten

de nodig zijn.

410. Eethuisje

411. Belangrijk om Zoetermeer zo in te richten dat het een plek is waar je wil komen.

Begin van horecaplein is prachtig. Verder uitbouwen!

412.Om het gezellig te maken moet er ook iets met de gevels gedaan worden, die

zijn echt spuuglelijk anders wordt het nooit wat !! En die lelijke verhoging ,wie dat

ooit verzonnen heeft !!

413.Meer horecagelegenheid maakt Zoetermeer levendig, ook het nachtleven zou

wat meer mogen bruisen in zo'n grote stad als Zoetermeer

414.Met een aantal nieuwe horecagelegenheden is het al vooruit gegaan, maar dat

kan nog beter. Het plein zou het centrum van horeca moeten zijn, zoals je dat in alle

grote steden ziet. Rondom het plein zouden alleen maar leuke horeca moeten zitten

met gelegenheid tot een gezellig terras. Dan krijgt Zoetermeer de sfeer en een

authentiek hart wat het al die jaren niet heeft gehad...

415. Het plein en de tentjes zijn mooi. T stadhuis is niet om aan te zien. Ook de weg

richting t water is erg saai! Er mag wat meer karakter en sfeer komen.

416. Er is in Zoetermeer veel te weinig horeca en te weinig gezelligheid. In de zomer

zit altijd alles vol op het terras.

417. Nog meer terrassen.

418. -

419. wel is het handig om voor rolstoelhouders of gehandicapten meer wcs te

hebben waar ze in kunnen ook voor normale mensen en dat rolstoelhouders overal

heen kunnen ben zelf niet in een rolstoel maar hoor veel verhalen erover dat ze

weinig kunnen

420. Zorg voor wat meer bruisend met bandjes die in de avond optreden, horeca die

langer in de nacht buiten drank mag serveren en ook doordeweeks in de avond

publiek trekt.

421. Liefst meer ruimte en zonlicht en groen. En bieb met hippe catering erbij.

Boekje lezen en gezelligheid. Mooie combi Wellicht bieb in de oude v&d en dan

huidige gebouw bieb weg. Meer zon o de terrassen. En helemaal mooi met zicht op

de dobbe. Stadhuis ook lager maken. Meer licht en meer ruimte

422. Liefst meer ruimte en zon. En meer groen. Stadhuis en bieb minder hoog

waardoor meer licht. Hippe catering in de bieb. Boekje lezen en gezelligheid. Bieb op

de plek van de oude v&d bijv en dan gebouw weg. Dan kun je vanaf terras de

dobbe zien! Zou leuk zijn

423.Meer groen, dit maakt het plein een stuk gezelliger. Een paar mooie bomen die

verkleuren met de seizoenen zouden een mooie aanwinst zijn naast alle stenen.

424.Meer gezelligheid in de zomer zou het stadhuisplein weer aantrekkelijk maken.

Durf te investeren in horeca

425. Stadhuisplein met zitjes en terrasjes én de vernieuwde bibliotheek/centrum LIB:

hart van de stad!

426.Maak er een ontmoetingsplek van, geen treinstation. Dat is er al. Een paar

bomen en wat groen op het plein.

427. Fietsen verbieden door het stadshart. Belacheljk gewoon dat dat mogelijk is.

428. Ik mis de gezelligheid aan horeca zoals bijvoorbeeld in Leiden. Een mooi punt

om aan te werken denk ik!

429. Afschuwlijk stadhuis

430.Gebruik het als gezellig plein en niet als doorsteekplek voor het OV en

parkeren :) als het nieuwe gedeelte voor de BIOS is aangebouwd kan het stadhuis

plein dienen als mooi rust centrum tijdens je bezoek aan het stadshart, waar je

lekker wat kan eten en even kan zitten. Succes!

431. die ongelijke tegels er uit die er nu liggen!

432. Naar mijn idee is het te veel van het zelfde op een plek. waarom zijn er 6

cafe's op een plek terwijl er in de rest van zoetermeer op een uitgaans avond niets

te beleven valt?

433.Meer groen
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434. zijn nu hele dure stenen gebruikt, zonde om dit nu al weer weg te gooien, graag

herbruiken. En is het wel nodig om te veranderen?? is toch goed zo en kost

allemaal weer geld!

435. Alles leuk en gezellig houden en vooral niet in het midden openingen maken

voor de halte naar de RR. In andere steden is het nog donkerder in de haltes van

de Metro. Gewoon meer toezicht (camera) is al prima.

436. De gebouwen rondom het plein zijn toe aan een opfrisbeurt. Ook vind ik de

hoek van de bibliotheek onaantrekkelijk. Met de huidige overkapping is het een

donkere en sombere plek

437.Maak er echt een stadsplein van met meer horeca, ruimte voor terrasjes zoals

bij een grote stad hoort!!

438. Het zou erg leuk zijn voor jongeren als er meer uitgaansgelegenheden komen in

Zoetermeer. Hiermee bedoel ik niet meer terrasjes, maar clubs/cafés waar wij

kunnen uitgaan. Er is een enorm goede verbinding van het stadhuisplein richting

Den Haag. Ik denk dat als er een leuke club komt op het plein dit ook jongeren uit

Den Haag zal aantrekken!

439.Graag meer groen en sfeer!

440.Meer horeca (of andere sfeermakers) op stadshuisplein

441.Meer groen en aantrekkelijker terrassen, sfeervolle verlichting.

442. Een mooi plein voor een vergelijkbaar plein als in Delft (beestenmarkt). Zeker

met zoveel jongeren woningen nu in de buurt, kan dit een bruisend plein worden!

443. Ik zou graag meer verbinding met de markt zien. En goede toegang voor

mensen die slecht ter been zijn. Denk ook aan iets voor jongeren .

444.Wat zou het mooi zijn als het Stadhuisplein GROEN wordt. Groen en open. Dan

zou ik veel liever winkelen in de binnenstad en bij het Stadhuisplein onthaasten in

het groen (gras, bomen, bloemen en planten). In zo'n open en groen plein zou ik ook

veel sneller neerstrijken voor een drankje en een hapje. Nu is het weg grijs en

gesloten. Dat nodigt niet uit. Ik kijk uit naar de plannen!

445. Je bent er niet met wat groen en aantrekkelijke zitjes. De hele entourage is

foeilelijk. Je zult ook de omliggende gebouwen met gevels aantrekkelijker moeten

maken. Met aantrekkelijker bedoel ik minder kil en een bekleding die wat meer

warmte intimiteit op het plein schept.

446.Meer ruimte voor pop-up/concept stores, kleine winkelstjes, met unikere

producten

447.Meer horeca 30 plus !! Meer terrassen en dancings zou welkom zijn

448. Het lijkt me zo leuk om de dobbeplas erbij te betrekken, leuk terrasjes aan het

water

449. ja ik weet eigenlijk niet zo goed wat ik moet zeggen maar,ik zou denk wel wat

meer groen willen zien,bankjes waar je kan zitten zonder dat je op een terasje moet

gaan zitten.

450. Alle 3 punten van de eerste vraag zijn belangrijk. Ik zelf mis een uitnodigende,

knusse sfeer op het plein.

451. Uitgaansgelegenheden zijn onder de maat

452. Het stadhuisplein heeft magnetisme voor het winkelend publiek. Een mooie

oase voor een hapje en/of een drankje.

453.Meer uitgaansgelegenheid creëren

454. Verwijder het fietsverkeer, ook door het Stadshart, er zijn voldoende

mogelijkheden om rond het Stadshart te fietsen. Wij komen vaak met de fiets naar

het Stadshart en hebben nooit de behoefte gehad hier door heen te fietsen.

455. De lelijke betonnen verhogingen zijn een door in mijn oog. Met regen zijn deze

vloeren ook spekglad. Al menigeen onderuit zien gaan. Een leuke speelplek voor

kinderen is een aanwinst. Verder een overkapping in de straat naar de markt toe

zou ook mooi zijn. Het is nu een donker tochtgat. Leuke zitjes creëren. Stukje kunst

door een plaatselijke kunstenaar plaatsen.

456. Ik wil meer orde reinheid en vooral geen kermisidee op het plein. Laag niveau

op dit ogenblik.

457. er moet een veel professionelere evenementen organisatie komen; ik zie dat

nu vooral Floravontuur dit doet maar het niveau is erg laag; of het zijn amateurs die

optreden of het zijn 6o- er jaren groepen uit den haag, vooral de clarks worden

overal bijgehaald. Erg eentonig.

458. De verhogingen zie ik graag verdwijnen zodat er een egaal plein ontstaat waar

voldoende terraslanden ontstaan. Een eventuele (rol)trap midden op het plein naar

de randstadrail is echt te zot voor woorden aangezien er al circa 5 wegen naar

beneden zijn. Het plein moet een pronkstuk van de stad zijn en geen openbaar

vervoersverbinding. Met een trap verdwijnt de gezelligheid op het plein. Iets wat pas

de laatste drie jaar is ontstaan. Gooi dit aub niet weg.

459. Het geheel opknappen en aanpassen aan deze tijd en behoeftes, en letten op

toegankelijkheid ouderen, mindervaliden en invaliden! Dus kijken naar aantal en of

de liften groot genoeg zijn !

460.Groen is niet alleen belangrijk voor het milieu maar ook voor de mensen en

dieren. Het heeft een positief effect voor de hersenen in somatische zin maar ook

voor het geestelijk welzijn! Het zorgt voor verbintenis. Het is betreurenswaardig dat

de gemeente weer de centen van de burgers gaat besteden aan een verbouwing en

helaas betekent dat in mijn ogen hier in Zoetermeer een korte termijn beslissing....

Ik zou graag de investering in een duurzame groene verandering zien die nu voor

100jaar is....

461.Meer groe om die ongelooflijk lelijke gevels achter te verbergen.

462.Ook een goede verbinding met de Dorpsstraat is wenselijk.

463. Een groot horeca plein met veel groen. En plek voor een klein podium missien.

Vooral alles gelijk Vloers

464. Het station is donker en als je op het plein loopt valt het niet op dat er een

station onder zit ook de trappen zijn bij nat weer glad en echt vris ruikt het niet

465. De gebouwen op het Stadhuisplein waar je tegenaan kijkt als je op een terras

zit, zijn erg lelijk. Dit is jammer want je kunt het nog zo gezellig maken, als de

omgeving lelijk is, wordt het nooit echt mooi. Zou hier ook iets aan te doen zijn?

466. Die verrijdbare plantenbakken goed onderhouden zodat je daar vrij kan zitten

en niet per se op een terrasje. Die verhogingen weg, dan is het plein veel

makkelijker voor van alles te gebruiken.

467. Heerlijk nu met de terrassen en gezellig

468. * grandcafe 35+ ( clooneys voldoet niet ) * meer groen (conform vraag 1) *

openbare toiletten ( AH kan een eind lopen zijn ) * vloeiender overgang naar de

Dorpstraat, nu is deze onpersoonlijk Mvg Koos Henderiks

469. Een levendig plein waar het fijn vertoeven is voor jong en oud!!!

470.Wat meer 'vrolijkheid' het pleintje voelt nu zo kil aan.

471. live music onnthe plein would attract more people .plenty.of seating in and

around the.plein..woerden is an example for us to follow.chanty choirs bands

.allways something happening.

472. Het zou leuk zijn als het opgefleurt word met meer terasjes bankjes en niet zo

grijs zoals nu dat het meer gaat leven. Boompjes groen meer terassen.
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473.Meer horeca. Gezelliger sfeer.

474. Duurzame energie gebruiken en daar laten zien aan de inwoners hoe leuk dat is

475.Meer groen, lantaarnpalen oude stijl, warmere aankleding.

476. Zorg voor meer sfeer en variatie ipv 1 ondernemer die hele horeca rondom

plein domineert en daarmee de prijzen hoog!

477.Meer groen en planten en bomen.

478. graag toegankelijkheid door eventuele roltrap of lift.

479. Zorg dat het stadhuisplein een gezellige plek blijft waar zowel jongeren als

ouderen naartoe willen komen. Zoetermeer heeft een plek nodig waar je met plezier

naartoe kan gaan en je met vrienden een hapje of een drankje wil doen. Inwoners

hebben hier behoefte aan, dat is ook te merken aan het terras van Clooney's dat

propvol zit zodra er een klein zonnetje schijnt. Zorg dat de inwoners in Zoetermeer

kunnen blijven voor gezellige momenten, en niet dat zij naar een andere stad

moeten ' vluchten' voor een beetje gezelligheid.

480.Mijn steekwoorden zijn: gezelligheid, ontmoeten, verbinden. Veel succes!

481.Weg met de grijze massa! Veel groen en in de zomer veel bloeiende planten.

Fontein terug

482.Graag rekening houden met kleur verlichting. In Amsterdam centrum is alles

verplicht flame (warm wit dus) wel zo gezellig en zeker voor horeca gebied, kost

niks meer.

483.Groen zou wel leuk zijn

484. Verlichting rr mag ook worden aangepakt is er donker en dat maakt het

onveilliger

485.Wat meer groen en zon, parkachtig maar wel terrasjes gericht op jong publiek.

Grote boom in het midden met bank rondom? Wellicht ook wat terrasjes bij het

stadspark achter de Waranda, voor wat rustiger publiek. Mag best wat levendiger

worden daar! En dan kunnen die mooie pandjes ook eens benut worden misschien...

486. Jammer maar een Combi van a en b zou nog beter zijn

487. Ik woon aan het stadhuisplein, en ben van mening dat het hele plein op 1

niveau moet komen (dus zonder de huidige 2 verhogingen)

488.Ga zo door, de vernieuwende ideeën zijn fantastisch

489.Wat meer groen en misschien zelfs een fontijn zal gezellig staan.

490. Een plein in een stad is een centraal meetingpoint voor jong en oud en de

groep er tussenin maar ook rijk en arm en de groep er tussenin.

491. Natuurlijk is t fijn als t plein er sfeervol uitziet..maar een veilig en licht en open

station is zinvoller en meer reclame voor zoetermeer.

492.Meer bankjes rondom het Stadhuisplein zou fijn zijn.

493. Kijk eens naar de food courts in het buitenland. Kleine keukens die samen op

het plein iedereen bedienen. Je kiest met het gezelschap ieder voor zich waar je

bestelt.

494. zo min mogelijk extra geld over de balk smijten met het plein. Het is pas nog

aangepast en weer veranderen is weer kosten maken. Zinloos. Zorg eerder voor

panden die vol zitten en niet steeds meer leeg komen te staan. DAT zou het

aantrekkelijker maken in een stad als Zoetermeer. Niet alleen horeca.

495. Stadhuisplein voorzien van veel groen, gezellige verlichting en GEEN strake

rechte lijnen gebruiken, omdat dat ipv een warme een kille uitstraling geeft. Meer

ruimte voor terras en niet vullen met openbare zitjes. We willen Terras! Zorgen dat

de zon meer bereik krijgt op het plein, mogelijk moet daardoor het

stadhuis/bibliotheek of weg of een aantal verdiepingen eraf. Zorgen dat de gevels

een mooiere uitstraling krijgen, weg met de saaie gele stenen muren. Het stadhuis

is daardoor erg kill, te veel stenen, te benauwd. Ingangen/pui van winkels en horeca

gelijktrekken met de bovenverdieping.

496. Het zou leuk zijn als er een speelplek zou zijn voor kinderen. Zodat de ouders

een terrasje kunnen pakken en de kinderen lekker kunnen spelen.

497. Die ontzettend vervelende verhoging op het stadhuisplein....haal weg !!!

498. Het zou heel gaaf zijn als er nog een extra discotheek bij komt!

499. Er moet meer discotheken komen er zijn alleen maar restaurants op het plein

500. Ik woon aan de Promenade en kijk uit op het Stadhuisplein.

501. Zorgen dat het rolstoel vriendelijk is

502.Maak die vierkante, onaantrekkelijke grijze blokken wat gezelliger en

uitnodigender. Neem een voorbeeld aan hoe ze het in de stad van Zaandam

opgeknapt hebben, dat is echt prachtig geworden.

503. Ambitie 2 te ingrijpend, ook wat kosten betreft. Het station kan ook op een

andere manier aantrekkelijk gemaakt worden zonder grote bouwkundige

aanpassingen.

504. Het station onder het stadhuisplein is een akelige naargeestige plek en heeft

de sfeer van een achterstandsbuurt waar je ieder moment overvallen kunt worden.

Belachelijk voor de centrale openbaar vervoer halte van een stad. Dit zie je

eigenlijk nergens meer. Zoetermeer; DOE ER WAT AAN!!!

505. Stadhuisplein moet vooral een gezellig horecaplein zijn en niet teveel

afleidingen daarvan anders is het straks weer niks dus geen trappen naar beneden

via stadhuisplein moet maar anders opgelost worden!

506. Plaatje met de bomen is wel heel erg mooi.

507. T moet oper...gezelliger...veiliger en een snelle verbinding met de dorpstraat.

508.Goede horeca is daarnaast toch ook heel belangrijk

509. Het zal juist beter zijn als het heleplein horeca rond om is met veel terrassen

en gesamelijke muziek af en toe

510. Jammer dat erbij de vragen niet meerder antwoorden mogelijk zijn, vooral bij

vraag 1 is ook de derde vraag erg belangrijk om aan te kruizen.Zowel een gezelkig

plein als een goed verlichtbaar perron is belangrijk.

511. Het zou zeer jammer als men de randstadrail zodanig inrichten dat Het

horecaplein van Zoetermeer daar nadeel van ondervind.

512.Graag betere bestrating

513.Gezellig Stadhuisplein prima, houden zo of zelfs beter. Halte Stadhuis van

randstadrail is momenteel een onguur en viezige halte. Die halte kan en moet echt

beter

514. Zorg ervoor dat er voldoende ruimte is voor ontspanning. Ga leegstand tegen

in heel het stadshart. Geef festiviteiten een plaats (bluesfestival terug ). Voldoende

ruimte voor de horeca op dit moment.
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515. In zou graag boven een soort parkje zien zoals achter de C&A, dat is erg leuk

en geeft een momentje stressverlichting als er ook wat openbare zitruimte is. Bij

voorkeur geen standaard bankjes maar zitplekken die bij de natuur van het parkje

passen. Misschien een grote eik in een stukje gras waaronder je lekker je boek kan

lezen. Bij de sprinter moet het allemaal schoner en frisser. Het is echt een bende

en hoewel in mijn optiek daarmee representatief voor Zoetermeer, het kan gewoon

echt niet. Het moet moderner, schoner en strakker. Een ingang naar het stadhuis

en de bieb zou prettig zijn. Ik loop liever via de bieb naar de winkels dan over die

vieze trap. Misschien eventueel een roltrap naar boven aan de kant van de bieb. Ik

heb nog heel veel ideeën en zou ze graag eens persoonlijk doornemen. Is dit

mogelijk? Mvg, Joyce Korterink

516. Horeca alleen tijdelijke voorzieningen, geen "vaste" terrassen. Pleinfunctie

moet behouden blijven. Chinese leisteen (verhoging) kan weg, heeft geen functie

en is belemmering.

517.Meer faciliteiten dus waar de hypotheker zat meer horeca

518. Vooral openbare zitjes. !!'

519. De eerste vraag is zeer moeilijk te beantwoorden omdat ik alledrie de doelen

even belangrijk vind. Als op basis van deze vraagstelling ervoor gekozen wordt om

niet alledrie de doelen te realiseren, zou dit een gemiste kans zijn. 1. Het plein is

dringend toe aan een opknapbeurt als plein met terrassen en (veel) meer groen

(bijvoorbeeld ook aan de gevels). Zorg daarbij voor een duidelijker blik op de

Dobbeplas en overweeg in dit plan ook de parkeerplaats achter het Stadhuis op te

heffen of te verbeteren. 2. Een open structuur met de halte van de RandstadRail

(tip: maak hier een bewaakte fietsenstalling die tot ongeveer 03:00 uur 's nachts

geopend is, dan komen de mensen en winkels en horecagelegenheden vanzelf) kan

zorgen voor een verbeterde doorloop en een transparante, moderne integratie van

Stadshart en openbaar vervoer. 3. De huidige halte van de RandstadRail is tot slot

net als het plein dringend toe aan een opknapbeurt, waarbij het zeer belangrijk is dat

er veel meer licht en vooral verbinding met het plein wordt gemaakt. Winkels in het

perrongebied zijn naar mijn mening van ondergeschikt belang ten opzichte van licht

en verbinding.

520. Ik zie het liefst dat aan alledrie de voorgestelde ambities (vraag 1) wordt

gewerkt, met als uiteindelijk doel een groen en gezellig plein. Ik denk dat dit ook

juist wordt bevorderd door een goede verbinding met het Randstadrailstation onder

het plein én een verlicht en veilig station. Als je mensen een goede reden geeft om

naar of langs het plein te komen, komt de gezelligheid vanzelf doordat het

vestigingsklimaat voor leuke winkels en horeca verbetert. Denk bijvoorbeeld ook

eens aan een bewaakte fietsenstalling voor winkelend publiek overdag en voor

uitgaanspubliek 's avonds en 's nachts in de weekenden. Het plein kan overigens

nu al groener door meer groen te plaatsen en ook te hangen aan de gevels van de

omringende gebouwen (zie bijvoorbeeld het eigenlijk best wel sfeervolle hangend

groen tegen de anders zo lelijke gevel langs de weg tussen Hommerson en de

parkeergarage Amsterdamstraat).

521. ik zou inderdaad meer groen willen op het plein met verschillende plekjes om

even tot rust tekomen of tekletsen of een boterham teeten voor jong en oud een

plek voor de natuur met mooie bomen karakter wat met een mooi wandelpad de

dorpsstraat en het silte centrum verbind weg koude tochtige kille plein vol terras

stoelen gras bankjes bomen vogels rust genieten en dan weer gezellig je spulletjes

teverden halen succes henriette zandstra

522. Het stadhuis moet beter bereikbaar worden voor oudere mensen en voor

mensen die moeilijk lopen. Nu moet je van de parkeerplaats , op de markt, te ver

lopen en nog omhoog klimmen ook. Is niet te doen. Trouwens het hele stadshart is

het klimmen en dalen. Ook kan men de oudere niet voor de deur van het stadhuis

afzetten bij de afdeling burgerzaken. Dit is geen goede zaak. Is voor oudere

mensen en gehandicapten geen doen. Wij mogen er toch vanuit gaan dat ons

belastinggeld op de juiste wijze wordt besteed, zodat alle mensen er profijt van

hebben. Graag van het bovenstaande goede nota nemen en actief ondernemen.

523. 1) Naast betaald zitten (horeca), ook onbetaald zitten in de zon graag (was er

eerst) 2) maak het plein niet kapot met al die serres (architectuurbarbarij, waar is de

welstand....?) 3) laat de loop onder arcades in tact ( is al tegen gezondigd, hoe

wordt b&w geadviseerd??)

524. De verhogingen zijn moeilijk te bereiken voor mensen die slecht ter been zijn.

Waarom is dit ooit aangelegd? Totaal geen toevoeging. De fontein was een stuk

gezelliger. Meer groen zou een goede aanvulling zijn.

525. Het plein is aan vernieuwing toe. Maar let op de beperkingen bijv. bij de oude

perron overkapping.

526. Het stadhuisplein in Zoetermeer hoort een gezellige plek te zijn. Het

openbreken van het plein ter verlichting van het ondergrondse tram stelsel geeft

hier naar mijn mening geen bijdrage aan. Het plein dient toegankelijk te blijven in

plaats van een trappengang.

527. Als de miskleun met de nu aanwezige verhogingen maar zo snel mogelijk

verdwijnt, is elke verandering beter dan nu.

528.Gelijkvloerse terrassen, verhogingen zijn moeilijker te beklimmen door ouderen.

En niet zoals nu van die grote terrassen door één bedrijf, ik heb het idee dat de

eigenaar denkt dat het hele plein voor hem alleen is. Verder geen terras laten

afkopen van andere horeca zoals nu gebeurt. Iedere horeca gelegenheid geven

waar die recht op heeft en niet door anderen laten huren.

529.Graag betaalbare horeca

530. Vernieuwingen zijn hard nodig, en de verbinding met de Dorpsstraat.Wat ik erg

belangrijk vindt, zeker voor de ondernemers in dat gebied: denk aub tot aan het

echte Dorpseind tot aan de lekkere winkel - la vivere! e.a aldaar.Persoonlijk vind ik

het een verkeerde naam keuze dat er een zaak zit met de naam dorpseind

(koffie/thee en allerhande spulletjes) terwijl er ook daarna nog leuke winkeltjes zijn

maar iedereen afhaakt omdat die zaak op een hoek zit, jammer maar misschien een

punt van aandacht.

531. Ik vind dat er liften geplaatst moeten worden halte stadhuis ! Ook veel groen

en openbare zitplaatsen zouden onze zoetermeerse stad mooi maken

532.Maak het stadhuisplein ajb aantrekkelijker als uitgaansplein.

533.Geen verhoging (niveauverschil) op het plein. Gevaarlijk! Wellicht een fontein

of i.d. als "eyecatcher". Een mooie toegang naar RandstadRail is uiteraard ook

belangrijk, maar mag niet ten koste gaan van aanzicht van het plein.

534. Het is niet verstandig om bomen op parkeerdekken te planten. Zelfs niet in

potten. Waar moeten de wortels naar toe? Ze hebben mij wel eens verteld dat

hetgeen je boven de grond ziet ook onder de grond zit.

535.Groene aankleding van het plein is ook belangrijk. Het station zit nu wel erg

weggestopt.

536. Nieuwe bestrating waar je je nek niet over breekt (dus ook zonder die

belachelijk lage paaltjes) zou enorme verbetering zijn. Openbare banken weer terug

op het plein zodat je niet "verplicht" wordt om bij een terras te gaan zitten.

537.Maak er 1 niveau van zonder nekkenbrekers/verhogingen (ook beter voor

invaliden en hulpdiensten ed. Wandelpaden/doorgangen of zitplein dmv andere

bestratingssoort aangeven.

538. De opzet voor meer groen met terrasjes en openbare zitjes lijkt mij meer

geschikt voor de inrichting van de Markt.

539. Betere toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers dan het huidige plein!

540. Het plein moet opvallen met veel groen en gezelligheid en terrasjes - een open

plein ook voor activiteiten
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541.Gelijkvloers maken en sfeer creëren zoals op HET PLEIN in DH.

542. Stadsplein moet een gezellige plek zijn waar je na je werk lekker een drankje

kan doen.

543. Rare enquête. Ik kan hem wel 100x invullen en alle drie de opties zijn alle drie

randvoorwaarden voor plein en geen keuze!

544. De keuze is vrijwel niet te maken. In principe dient stadhuisplein goede

toegang tot RR te hebben EN horeca met terrasjes!!!!!!!!!! Dus zowel 1 als 2

samen. Verder graag betere mooiere gevels met meer uitstraling en ambitie

omhoog met mooie LED-belichting en sfeer. Palmen zijn mooi.

545. Alle drie uitgangspunten in vraag 3 zijn belangrijk en zouden gecombineerd

moeten worden.

546. de keuze bij de 1e vraag was eigenlijk te lastig. Wat iig moet veranderen is de

duistere/unheimische halte. Maar de andere twee keuzes liggen me ook na aan het

hart.

547. Het hart van Zoetermeer moet vooral bruisen, leuke winkels en terrasjes, maar

ook een goede toegang door middel van mooie trappen en een lift. in plaats van

een betontrap dat als urinoir wordt gebruikt. Als het beter smoelt en lichter wordt

vanaf het perron wordt het geheel aantrekkelijker en zal het Stadshart weer tot

leven kunnen komen.

548. Ik zou het liefst alle drie de opties verwezenlijkt zien. Ziet er erg goed uit.

Misschien een optie om de woningen op de begane grond ( tussen stadshart en

oude dorp) tevens de bestemming kleine detailhandel/horeca te geven, zodat ook

deze route verlevendigd, en de omgeving wat meer sfeer gaat geven(en een betere

doorloop bevordert van stad naar dorp.

549.meer groen gratis openbaar vervoer binnen zoetermeer parkeergarages eerste

uur betalen bv. € 1,- daarna 1 uur vrij zodat de kosten niet onevenredig op

ondernemers e.d. drukken de jarenlange water? lekkende plafonds randstadrail een

einde maken het dunne laagje beton Stadhuisplein moet weg anders zal het op een

dag omlaag storten

550. Het zou geweldig zijn dat er liften komen .Want ik kan geen trappen lopen en

de helling is geen uitkomst.

551.Graag meer licht

552. Teveel horeca en te weinig speciaalzaken. Jammer! Het stadshart wordt

steeds ongezelliger.

553. De toegang tot randstadrail kan wel wat verbetering gebruiken. Verder voel ik

me persoonlijk nooit op mijn gemak als ik op de trein moet wachten, het perron is

erg donker. Ik zou camera,s plaatsen .

554. Speelse indeling met veel groen!!! s.v.p (mooie bomen die groot kunnen

worden) Huidige plein is teveel steen en er ontbreken mooie bomen.

555. Leuke gezellige horeca gelegenheden. goede toegang zelf behoolijk slecht ziend

vaak moeilijk van randstandrail de plen te bereiken zeker in het donker moet beter

kunnen

556. De uitdaging is om de werkzaamheden aan het Stadhuis en aan het

Stadhuisplein zoveel mogelijk op elkaar te laten aansluite, zodat de periode dat er

werkzaamheden plaatsvinden zo kort mogelijk is. Dit is ook effectiever, efficiënter

en waarschijnlijk ook kostenbesparend.

557. op sommige vragen had ik twee antwoorden.

558. Ik zou graag terug willen zien dat we duurzaamheid en groen omarmen.

559. de sombere en donkere ruimten van de perrons moeten m.i. in lichte kleuren

geverfd moeten worden. Daarnaast zou het leuk zijn als er een kiosk komt war

broodjes, koffie en kranten te koop is. Tv-schermen met nieuws en Stadshart-

specifieke aanbiedingen en informatie over Zoetermeerse evenementen ophangen

aan beide zijden van de perrons.

560. * Transparantie >tussen perron + bovenliggend plein (= veiligheid) en *

gezelligheid >(warme verlichting en planten/bloemen) vind ik de KERN kwaliteiten op

deze locatie.

561. graag terrassen houden voor een bruisend Zoetermeer

562. Synergie is tussen stationsruimte, toegang van station en Stadhuisplein en

Stadhuisplein zelf. creëren van een veiligheidsgevoel

563.Groen, veilige toenadering randstadrail

564. Deze combi zie ik niet terug maar gezelligheid boven zoals optie 1 benoemt en

daarnaast een lichte ingang richting de randstadrail. Als vrouw alleen voel ik me 's

avonds nooit veilig als ik vanaf het plein richting de randstadrail loop.

565. Ik zou heel graag willen dat de overlast voor de bewoners zo min mogelijk is. Ik

woon zelf vlak naast het stadhuisplein en maak voor mijn werk dagelijks gebruik

van de randstadrail. Ik wil hierbij zo min mogelijk overlast ondervinden, Vanwege

gezondheid kan ik niet met de auto naar mijn werk en heb de randstadrail dus echt

hard nodig.

566. Ik woon zelf in het stadshart en ik steun de plannen, maar ik vraag me af of er

wel genoeg aandacht gaat naar de veiligheid van het stadshart en dan bedoel ik

met namen 's avonds en 's nachts.

567. stadhuisplein :bibliotheek en horeca

568. Randstadrail halte moet beter in contact staan met de omwonende wereld. Nu

hangen er vaak duisteren groepjes rond, omdat zij zich goed kunnen afsluiten. De

bankjes/stoeltjes bij stadhuis zijn altijd heel erg vies, dit waarschijnlijk ook door de

hangjongeren. Als het niet meer aantrekkelijk is ''stiekem'' te kunnen doen zal dit

gelijk een hoop oplossen. Ik vind het nooit fijn om savonds bij die halte te staan.

Loop dan nog liever vanaf stadhuisplein naar centrumwest.

569. Een lift of roltrap naar en van de randstadrail naar boven zou heel prettig zijn

vooral voor oudere personen die regelmatig van de randstadrail gebruik maken.

570. geen

571. Natuurlijk licht op het perron van de randstadrail zou mooi zijn, indien mogelijk.

Ik vind dit altijd mooier dan TL of LED licht. Misschien door middel van een

lichtstraat.

572. De horeca is een aanwinst voor het plein. Het plein is nu iets kom trots op te

zijn. Laat dat vooral blijven. Lekker levendig.

573.Momenteel is het voor niet Zoetermeerders onduidelijk hoe je bij het station

komt, als je de stad niet kent. Verborgen onder het Stadhuisplein, wie zou daarop

kunnen komen. Hopelijk wordt het station/de halte Stadhuis na de verbouwing beter

zichtbaar voor iedereen.

574. Het leien plateau afschuwelijk

575. Terrassen, groen en bankjes zouden fantastisch zijn, maar let vooral op

TOEGANGELIJKHEID VOOR MENSEN MET ROLSTOEL !!!! Meestal kun je

nergens bij en moet men stoelen en tafels verplaatsen om een plekje te

bemachtigen.

576. Het stadhuisplein is omgeven met gebouwen wat ervoor zorgt dat het krap kan

aan voelen. Door meer groen te gebruiken en te spelen met de ruimte kan het toch

een knus en gezellig plein zijn.
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577. De optie om liften/trappen op het stadhuisplein te bouwen vind ik vrij

ontrekkelijk en zonde van de open ruimte

578.Groen geeft sfeer, beter dan (zwarte) parasollen, naast horeca ook zitjes voor

mensen die daarvoor een te kleine beurs hebben....

579. Een mooi verlicht perron (zie Den Haag) en een gezellig stadhuisplein zonder

gaten!

580. Ik denk dat het Stadhuisplein er groter uit ziet wanneer de verhogingen weg

worden gehaald.

581.Maak het stadhuisplein gezelliger dmv meer groen en ook een waterpartij zal

veel meer uitstraling geven. Nu ziet het er niet uit. Maak mooie bakken met

bloemen en planten en zet die over heel het plein. En haal die verhoging weg waar

nu de terassen van clooneys opstaan. Je breekt je nek erover. En ook over die

grijze paaltjes ben ik al 2 keer gevallen.

582.Ook frequent gebruik van bibliotheek en rail

583. Stadhuis plein gezellig maken maar niet volbouwen met Horeca.. Maak een

goed wandelpad noord-zuid en oost-west zonder verhogingen en losliggende tegels

584. Het weghalen van de verhoging met Chinese leisteen vind ik ook erg

belangrijk.

585.Mag ook wel groener zodat er meer sfeer is ipv alleen maar steen ook het

fontein zou centraler kunnen, nu staat die erg achteraf en vaak in de schaduw.

586. en al genoeg horeca (lawaai,rotzooi, lallende en gillende dronkelappen) in en

rond het stadshart. klaar!

587.Graag de toegang tot het stadhuisplein vanaf de Reimstraat/parkeerplaats

Frankrijklaan intact houden, zodat het stadhuisplein ook vanaf deze zijde van de

wijk makkelijk te bereiken blijft.

588.Maak de ruimte voor evenementen niet kleiner. Kunnen de gevels van de

woningen niet mooier gemaakt worden? Of in ieder geval opgefleurd

(bloembakken)?

589.Maak het zo levendig/bruisend mogelijk

590. Ik reis over het algemeen met de auto naar de stad, waardoor de RR voor mij

niet zo belangrijk is. Wel vind ik dat de halte onder het stadhuisplein erg

onaantrekkelijk is om te gebruiken vanwege de lichtinval en de ligging

591. Ik zou zo graag weer wat praktische winkels zien in het stadshart ipv al die

horeca. Ik hoor in mijn omgeving niemand blij worden hiervan.

592. Een piramide zoals bij het Louvre in Parijs is ook mooi.

593.Meer openbaar toegankelijkheid voor de burger en alleen voor de horeca.

594. liften op de halte stadhuisplein zijn voor heel veel bewoners van Zoetermeer

erg belangrijk.

595. Denk ook aan geveltuinen voor groene uitstraling. Nu zijn de straten van steen

en de gebouwen erom heen ook. Super ongezellig en kil.Ga dus alleen functioneel

naar stadhuisplein, niet omdat ik het er zo gezellig vind.

596. Hoop echt dat de hinderlijke verhoging in het midden van het plein eruit gaat.

Hierdoor is er meer ruimte voor terrasjes.

597. Een combinatie van optie 1 en 2 lijkt mij het meest ideaal.
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